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Türk futbolu tarihinin en kara gecelerinden birisini yaşadı. Bursaspor’un
kardeş kulübü MKE Ankaragücü’nün Başkanı Faruk Koca, Çaykur Rize maçı
sonrası Halil Umut Meler’i yumrukla yaraladı. Meler yerde de yöneticiler
tarafından tekmelendi. TFF, tüm ligleri süresiz bir şekilde erteledi.
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MELER HASTANELİK OLDU

FARUK KOCA TUTUKLANDI

■ Ankara Eryaman
Stadyumu’nda önceki
gece oynanan karşılaş-
manın ardından UEFA
hakemi Halil Umut Meler,
Ankaragücü Başkanı
Faruk Koca’nın yum-

ruğuyla yerde kaldı. Mel-
er’in sol gözünün altı
şişti. Hastaneye
kaldırılan tecrübeli
hakem gözetim altına
alınırken,  hayati
tehlikesi ise bulunmuyor.

■  Kamuoyu olayın ardın-
dan ayağa kalktı.
Olağanüstü toplanan TFF,
tüm liglerin süresiz bir şek-
ilde ertelendiğini açıkladı.
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

büyük tepki gösterdi. İçiş-
leri Bakanlığı konuyla ilgili
soruşturma başlatıldığını
duyurdu. Tedavisi biten
Faruk Koca ile 3 kişi ceza-
evine gönderildi.

■ Soruşturma kapsamında Ankaragücü
Başkanı Faruk Koca, savunmasında
üzerine atılı suçlamayı kabul etmediğini
söyleyerek, “Amacım yüzüne
tükürmekti. Attığım tokat kırığa
sebebiyet vermez” dedi.

Amacım tükürmekti

FIFA’dan
tepki
■ FIFA Başkanı Gianni In-
fantino, Süper Lig'in 15.
haftasında Halil Umut Mel-
er'e yapılan saldırıyı kı-
narken, “Saha içi veya
dışında, futbolda, şiddete
yer yoktur. Kabul edile-
mez” diye konuştu.

■ Saldırıya uğrayan
Halil Umut Meler'in
moralinin son
derece bozuk
olduğu ve kendisini
ziyarete gelen
hakem arkadaşları-
na, "Bu iş benim için
bitti. Artık devam
edemem" dediği
ifade edildi.

Hakemliği
bırakabilir

■Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Erdoğan, hakem Meler ile
telefon görüşmesinde, olaydan
duyduğu üzüntüyü ifade etti, ilgili
bakanlara ivedilikle gerekenin
yapılması talimatını verdiğini söyledi.

Erdoğan’dan telefon

■ Türkiye Futbol Federasyonu
Başkanı Mehmet Büyükekşi,
2032 Avrupa Futbol

Şampiyonası’nın ev
sahipliğinin iptalinin
söz konusu
olmadığını söyledi.

Liglerle ilgili
karar da bugün

verilecek.

UEFA 2032’yi
etkilemedi!

■ Ankaragücü
Başkanı Faruk
Koca tarafından
yumruklu ve
tekmeli saldırıya
uğrayan hakem
Halil Umut Meler’in
ilk ifadesi ortaya
çıktı. Meler, “Koca
bana hitaben 'Seni
öldüreceğim' dedi”
sözlerini kullandı.

Öldürmekle
tehdit etti

■ TSYD Genel Başkanı Oğuz
Tongsir, futbolun tüm
aktörlerinin suçlu olduğunu
söylerken, “Kendimize de
pay biçip ‘bu bir milat olsun’
diyor ve düğmeye
basılmasını talep ediyoruz.
Yeni sayfa açılmalı” dedi.

TSYD’den sert tepki

HABERLERİ 7 VE 11’DE

DUNYANIN GOZU
BURSA’YI GORDU

Bursa’nın turizmden daha fazla pay alabilmesi amacıyla yeni pazar
arayışlarını sürdüren Büyükşehir, 23 ülkeden 38 tur operatörünü

ağırladı. Birebir görüşmelerin öznesini ise Bursa oluşturdu.

DİNAMİK
BULUŞMA

■ Merinos Atatürk Kongre
Kültür Merkezi
Hüdavendigar
Salonu’ndaki B2B birebir
görüşme programının
öncesinde konuşan
Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreter Yardımcısı
Ahmet Bayhan, Bursa’nın
turizmde farkındalığının
artması için hizmet ithalatı
ve ihracatı yapanlarla
hareket ettiklerini söyledi.

KÜLTÜR
MİRASÇISI

■ Katılım, etkileşim ve
faydayı marjinal seviyeye
çıkarmayı hedeflediklerini
vurgulayan Bayhan,
“Bursa, zengin bir
kültürün mirasçısıdır.
Gastronomiden kış
turizmine, doğa
turizminden sağlık
turizmine, inanç
turizminden spor
turizmine sektör
temsilcileriyle birlikte
çalışıyor ve üretiyoruz”
diye konuştu.

NİTELİKLİ
PERSONEL

■ Bursa’nın 115 km deniz,
180 km göl sahil şeridi,
şelaleleri, kanyonları ve
termal sularıyla bir
bereket şehri olduğunu
ifade eden Ahmet Bayhan,
GÜMTOB, BUSMEK ve
BİKO iş birliği ile turizmin
farklı alanlarında verdikleri
iş garantili kurslarla
nitelikli personel istihdamı
sağladıklarının da altını
çizdi. ■ 3’TE

!ölen ba"ladı

BKSTV’nin düzenlediği 20'nci Uluslararası
Karagöz Kukla ve Gölge Oyunları Festivali başladı.

Festival 16 Aralık’a kadar devam edecek.

■ Kültür ve Turizm Bakanlığı'nın
katkılarıyla organize edilen 20. Uluslararası
Bursa Karagöz Kukla ve Gölge Oyunları

Festivali’nin TKM’deki
töreninde konuşan

Büyükşehir Başkanvekili Fethi Yıldız,
“Festival geleneksel kültürün
yaşatılmasında ve gelecek nesillere

aktarılmasında önemli”
dedi. ■ 3’TE
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İnegöl lezzetleri
görücüye çıkıyor
İnegöl Belediyesi, Gastro İnegöl restoranında
yerli ürünlerini vatandaşla buluşturuyor. 

■ Gastro İnegöl, Yeni Yaşam Alanı ve
Kent Meydanı projesi içerisinde bulu-
nan yeni yerinde hizmet vermeye
başladı. Başkan Alper Taban, Gastro İn-
egöl’ün bir yerlileşme hareketi olduğuna
dikkat çekerken, “ Projeyle ilçemizin
saklı kalmış lezzetlerini gün yüzüne
çıkardık” ifadelerini kullandı. ■ 6’DA
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‘AMACIMIZ ELAZIG’I 
BURSA’YA TANITMAK’
Bursa Elazığ Kültür ve Dayanışma Derneği tarafından organize edilen ve artık gelenekselleşmiş olan
‘Elazığ Yöresel Ürünler Fuarı’ etkinliği 8-9-10-11 Aralık günlerinde Osmangazi Çarşamba Pazarı alanında
yoğun bir katılım ve ilgi eşliğinde gerçekleştirildi. 4 gün boyunca on binlerce kişi stantları ziyaret etti.

Özkan YILDIRIM

Elazığ Yöresel Ürünler Fuarı 8 Aralık Cuma günü
gerçekleştirilen açılış ile konuklarını ağırlamaya başladı.
Bursa Kent Konseyi Başkanı Şevket Orhan, Bursa
Büyükşehir Belediyesi Başkan Vekili Fethi Yıldız, AK
Parti İl Başkan Yardımcısı Fatma Şahin, Yıldırım
Belediyesi Başkan Yardımcısı Hüsamettin Kaplan, MHP
Meclis Üyesi Necati Çelik, Yıldırım Meclis Üyesi Şefik
Kaya, DSP Osmangazi İlçe Başkanı Mehmet Seskır,
Gelecek Partisi İl Yöneticileri Belgin Ergene, Abdullah
Doğan ve daha birçok parti temsilcisi ve sivil toplum
kuruluşu yöneticileri ile birlikte binlerce kişi katıldı.

‘ORGANİZASYON TAM NOT ALDI’
İlk iki gün yaşanan yağışlı havaya rağmen Elazığ yöresel
ürünler fuarına Elazığlıların yanı sıra Bursa'da yaşayan
herkesin yoğun bir katılım içerisinde olduğu gözlerden
kaçmadı. Açılıştan sonraki günlerde bir çok siyasi parti il
ve ilçe başkanları ile bir STK başkanı ve temsilcileri de
fuarı ziyaret etti. Stantlar arasında ilerlemek ve alış veriş
yapmak zaman zaman gelen ziyaretçilerin
yoğunluğundan stant önlerinde uzun kuyruklar oluştuğu
da gözlerden kaçmadı.

‘GELİN TANIŞ OLALIM’
Açılışta, kısa bir açılış konuşması yapan Bursa Elazığ
Kültür ve Dayanışma Derneği'nin uzun yıllardır başarılı
bir şekilde başkanlığını yürüten başkanlığı sürecinde
birçok faaliyetin, hizmetin, etkinliğin altına imzasını  atan
İbrahim Karaçin Başkan şunları söyledi; “Değerli hazirun
kıymetli protokol, değerli konuklarımız öncelikle katılım
sağladığınız için bizleri yalnız bırakmadığınız için
hepinize ayrı ayrı teşekkür etmek istiyorum.Amacımız
Elazığ'ımızı Bursa'daki kardeşlerimizle tanıştırmak. Elazığ
kültürünü Bursa'da Bursalı hemşerilerimize
kardeşlerimize tanıtmak. İnşallah başarılı oluruz
eksiğimiz olursa da kusurumuza bakmayın.
Katılımınızdan dolayı hepinize teşekkür ediyorum. Elazığ
yöresel ürünler fuarımızın hayırlı uğurlu olmasını
diliyorum. Seneye inşallah alanımızı daha geniş tutacağız
ve Kasım ayı içerisinde yapma planımızın da olduğunu
ayrıca belirtmek istiyorum dedi.

‘SİZ BU HİZMETİ LAYIKIYLA 
YAPIYORSUNUZ’

Bursa Elazığ Kültür Dayanışma Derneği Başkanı İbrahim
Karaçin'den sonra söz alan Bursa Büyükşehir Belediye
başkan Vekili Fethi Yıldız şu ifadelerde bulundu. “Sayın
Kent Konseyi başkanım, Yıldırım belediye başkan
yardımcım, değerli Parti temsilcilerimiz, değerli protokol
değerli Elazığlı hemşerilerimiz. Öncelikle tüm zamanların
en güzel şehri Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur
Aktaş Bey'in sizlere selam ve saygılarını getirdim. Elazığ
deyince gerçekten öncelikle milli davalarına sahip çıkan,
bayrağına ve ezanına sahip çıkan bir il olarak biliyoruz.
Siz buraya gelirken belki çoğunuz şunu düşündünüz. Biz
bir fabrikaya girelim, çalışalım ama geldiğiniz şehre o
kadar güzel renk kattınız ki siyasette, ticarette, iş
insanlığında, kültüründe, sanatında bir numara oldunuz.
Ve doğduğunuz yeri gurbet yaptınız, gurbeti memleket
yaptınız. Doğduğunuz yere minnet borcunuz var,
doyduğunuz yere hizmet borcunuz var. Siz bu hizmeti
layıkıyla yapıyorsunuz. Allah sizden razı olsun, saygılar
sunuyorum. Allah'a emanet olunuz.

Bursa Elazığlılar Derneği Başkanı İbrahim Karaçin
açılışta kısa bir teşekkür konuşması gerçekleştirdi.

Bursa Kent Konseyi Başkanı Şevket Orhan'da
açılışta duygularını gelen konuklarla paylaştı.

Bursa Büyükşehir Belediyesi Başkan vekili Fethi Yıldız'da
açılışta kısa bir konuşma ile gelen konukları selamladı.

Dört gün boyunca stant önlerindeki uzun kuyruklar yoğun ziyaretçiler  nedeniyle hiç boş kalmadı.
Elazığ Yöresel Ürünler Fuarı etkinliğinde ara ara orcik ve peynirli ekmek yeme yarışmalarına
ilaveten canlı müzik eşliğinde yöresel türkülere gelen konuklarda halaylar eşliğinde iştirak etti.

Bursa Kent Konseyi Başkanı Şevket
Orhan ise açılış konuşmasında
şunları söyledi; Değerli Hazirun
Elazığlılar şimdi Bursalılar, bizim
kardeşlerimiz. Biz onlara güvenerek
çok şey yaptık çok etkinlik yaptık
bize güç kattılar. Doğduğu yeri
elbette sevecek ama yaşadığı yere de
sahip çıkacak. Bursa da kimsenin

kimseye hoş geldin deme lüksü yok.
Anadolu'dan gelen kardeşlerimiz
gönül coğrafyasından gelen
kardeşlerimiz, her birey bize
Bursa'da emanete sunan
Osmangazi'ye, Orhangazi'ye, 1.
Murat'a, Yıldırım Beyazıt'a,
2.Murat'a, Çelebi Mehmet'e, Emir
Sultan Hazretlerine, Üftade

Hazretlerine cümlesinin bize
bıraktığı Bursa'ya sahip çıkmaya
gelmişler ve sahip çıkıyorlar. Allah
kendilerinden razı olsun. Biz bu
sahipliği gelecek nesile en iyi şekilde
taşımak için mücadelemizi yapacağız
yapıyoruz da Allah bize bu noktada
yardım eden kardeşlerimizin her
zaman gönül muradı ne varsa versin.

‘BURSA’DA KİMSENİN KİMSEYE
HOŞ GELDİN DEME LÜKSÜ YOK’

Açılışta Kent Konseyi Başkanı Şevket Orhan,Bursa B.B.B.Vekili Fethi Yıldız, AK Parti İl Bşk,Yrd.Fatma Şahin, Yıldırım B.Bşk,Yrd.Hüsamettin
Kaplan, Meclis Üyeleri Necati Çelik ,Şefik Kaya, DSP Osmangazi ilçe Başkanı Mehmet Seskır ve daha bir çok STK temsilcisi katıldı.

‘HARPUT’TAN AYRILSAK 
HARPUT BİZE KÜSER’

Osmangazi Meclis Üyesi ayrıca Elazığlılar Derneği'nin
kurucularından, üyelerinden Necati Çelik ise,
konuşmasına güzel bir şiirle başladı. “Harput
konasından bir rüzgareser,
Eser de bağrımın hüznünü keser, biz Harput'tan
ayrılsak Harput bize küser, Tanrı bizi Harput'tan
ayırmasın. Tüm Harputlu hemşehrilerime saygılar
sunuyorum, toyunuz hoş olsun, güzel olsun.
‘BELİMİZDEN GELDİĞİNCE 
KATKI KOYMAYA ÇALIŞTIK VE 
BUNDA DA BAŞARILI OLDUK’
Son olarak Yıldırım Belediye Başkan Yardımcısı
Hüsamettin Kaplan ise şu ifadelerde bulundu.
Öncelikle saygıdeğer hazirun, çok değerli Kent
Konseyi Başkanım, Büyükşehir Belediye Başkan
vekilim siyasi partilerimizin değerli temsilcileri, Meclis
üyelerimiz il başkan vekilim. Hepinizi Yıldırım
belediye başkanımızOktay Yılmaz adına sevgi ve
saygıyla selamlıyorum. Hepimiz doğduğumuz
şehirlerden bin bir ümitle buralara göç ettik
doğduğumuz şehirlerden doyduğumuz şehir
Bursa'mıza elimizden geldiğince katkı koymaya
çalıştık. Yapılan bu faaliyet nedeniyle değerli
başkanımıza yönetim kurulu üyelerine teşekkür etmek
istiyorum ve herkese bu güzel etkinliğe fuara iştirak
etmiş olmalarından dolayı teşekkür etmek istiyorum.
Herkese selamlarımı iletiyorum diyerek konuşmasını
tamamladı.

‘TEŞEKKÜRLER İBRAHİM 
BAŞKAN VE EKİBİNE’
Bursa'da ortaya koymuş olduğu performansla adını
şehir dışında dahi duyurarak tüm yurt genelindeki
hemşeri derneklerine, STK'lara örnek çalışmalar ortaya
koyan her yıl düzenli olarak gerçekleştirilen peynirli
ekmek pikniklerinden burslara. İhtiyaç sahibi ailelere
gerçekleştirilen yardımlardan işsiz insanlara iş bulma
desteğine. Ve bunun gibi daha birçok hizmeti uzun
yıllardır başkanlık ettiği süreçte çalışmalar ortaya
koyan. 
‘4 GÜN BOYUNCA 
ONBİNLERCE ZİYARETÇİ’
İlk iki gün yağmurlu olmasına rağmen, genel olarak 4
gün boyunca stant önlerindeki uzun kuyrukların hiç
bitmedi görüldü. Yöresel sanatçılar ve Fırat Orkestra’sı
eşliğinde yöresel türkülerle bezenmiş olan etkinlik,
gelen konukların katılım sağladığı Orcik ve Peynirli
Ekmek yeme yarışmaları ile renklendi. Yine başkanlık
sürecinde Elazığlılar Derneği'ni kiracılıktan kurtararak
mülk sahibi pozisyonuna getiren örnek çalışmalarıyla
her zaman parmakla gösterilen bir dernek yapısı ortaya
koyan Bursa Elazığlılar Derneği Başkanı İbrahim
Karaçin'e bizler de şimdiye kadarki gerçekleştirmiş
olduğu hizmetlerin yanı sıra böylesine güzel bir fuar
etkinliğini de başarılı bir şekilde ortaya koymuş
olmasından dolayı teşekkür ediyor, inşallah gelecek
sene tekrardan buluşmak üzere diyoruz. 



Bursa’nın turizmden hak ettiği payı
alabilmesi, Avrupa başta olmak üzere
dünyanın her bölgesinde tanınırlığının
artması için çalışmalarını ara vermeden
sürdüren Bursa Büyükşehir Belediyesi,
tanıtım atağını hız kesmeden sürdürüyor.
Bursa Büyükşehir Belediyesi, Bursa Kültür
Turizm ve Tanıtma Birliği, TÜRSAB Güney
Marmara Bölge Temsil Kurulu, Güney
Marmara Turistik Otelciler ve İşletmeciler
Birliği (GÜMTOB) katkılarıyla 23 ülkeden
38 tur operatörü Bursa’da ağırlandı. Atatürk
Kongre Kültür Merkezi Hüdavendigar
Salonu’ndaki B2B birebir görüşme
programının öncesinde konuşan Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Ahmet
Bayhan, birçok farklı ülkeden turizm
temsilcisini Bursa’da ağırlamaktan büyük
mutluluk duyduklarını söyledi. Büyükşehir
Belediyesi ve Bursa Kültür Turizm Tanıtma
Birliği’nin şehrin turizminin mevcut
pazarlarda güçlendirilmesi, yeni pazarlarda
tanıtılması için yoğun çalışmalar
sürdürdüğünü belirten Ahmet Bayhan, 23
ülkeden 38 turizm operatörünü 3 gün
boyunca Bursa’da misafir ettiklerini ifade etti.
Turizmde farkındalığının artması için hizmet
ithalatı ve ihracatı yapan sektör
temsilcileriyle birlikte hareket ettiklerini dile
getiren Bayhan, “Son 3 yılda 23 ülkede
55’den fazla fuara katıldık. 17 ülkede 2’li
görüşmeler gerçekleştirdik. 40 farklı ülkeden

yüzlerce turizm profesyonelini Bursa’da
ağırlayarak fam tripler düzenledik. Bu
çalışmalarımızı Türsab, Gümtob, Busad gibi
sektör temsilcisi sivil toplum kuruluşlarıyla
birlikte organize ediyoruz. Katılım, etkileşim
ve faydayı marjinal seviyeye çıkarmayı
hedefledik. Bursa, zengin bir kültürün
mirasçısıdır. Gastronomiden kış turizmine,
doğa turizminden sağlık turizmine, inanç
turizminden spor turizmine, her alanda
sektör temsilcileriyle birlikte çalışıyor ve

üretiyoruz. Bulunduğumuz konumdan 30
dakika deniz turizmine, 30 dakika farklı yöne
gidersek dağ turizmine ulaşabiliriz. Bu iki
kavram bu şehirde yan yana ve birbirini
destekleyecek nitelikte buluşmuş. 115 km
deniz, 180 km göl sahil şeridi, şelaleleri,
kanyonları ve termal sularıyla bir bereket
şehridir Bursa. Bu programla misafirlerimize
bir miktar da olsa Bursa’yı yaşatmak istedik.
Bu programla da misafir tur operatörlerimizi
Bursalı turizm profesyonellerimizle bir araya

getirdik. 2’li görüşmelerin tüm
taraflar için bereketli ve
kazançlı olmasını temenni
ediyorum” dedi.
‘İŞBİRLİĞİNE HAZIRIZ’
Büyükşehir Belediyesi,
GÜMTOB, BUSMEK ve BİKO
iş birliği ile iş garantili ön büro
personeli, servis personeli ve
kat hizmetleri personeli
kurslarına da değinen Ahmet
Bayhan, sektöre nitelikle
personel istihdam etmek için
bu işbirliğinin önemine değindi. Türsab ile
de bu yönde bir eğitim çalışması
planladıklarını anlatan Bayhan, tüm
sektörlerle işbirliği yapmaya da hazır
olduklarını söyledi. Çinli tur operatörü Lu
Ye, Bursa’ya ilk defa geldiğini ve çok güzel bir
şehirle karşılaştığını söyledi. İnsanların
sıcakkanlı olmasının kendisini etkilediğini
belirten Lu Ye, Türkiye’ye gelen tüm turistlere
Bursa’ya gelmelerini de tavsiye edeceğini
ifade etti. Toplantının da faydalı ve verimli
geçtiğini anlatan Lu Ye, konaklama
fiyatlarının İstanbul ile Kapadokya’ya göre
daha uygun olması ve termal sularının
kaliteli olmasının da Bursa’ya avantaj
sağladığını söyledi.  
‘ETKİLEYİCİ BİR ŞEHİR’
Güney Afrikalı tur operatörü Ayodele

Oluwole Oyeneyin, Bursa’nın çok güzel ve
etkileyici bir şehir olduğunu söyledi.
İstanbul’a yakın olmasının büyük avantaj
olduğunu ve insanın aklında kalan bir şehir
olduğunu ifade eden Oyeneyin, toplantının
da çok faydalı geçtiğini, turizmde artık
birebir iletişimin çok önemli olduğunu dile
getirdi. İspanyalı tur operatörü Maria Luisa
Colen, Bursa’yı gezdikten sonra karşılaştığı
zenginlikler ve sunduğu imkanlar karşısında
şaşkınlık yaşadığını ifade etti. Bursa’da turizm
anlamında yapılacak şey fırsatlar olduğunu
anlatan Colen, Türkiye’yi tercih edenlere
İstanbul’un yanında Bursa’yı da mutlaka
önereceğini söyledi. Program, Bursalı turizm
kuruluşları, otelciler ve turizm acenteleriyle
yabancı tur operatörlerinin B2B
görüşmeleriyle devam etti.
(BELEDİYEBÜLTENİ)
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KRİSTAL PARK ECZ.
0224 240 25 20
ERGÜL ECZANESİ
0224 241 51 50
NİLTİM ECZANESİ
0224 451 43 21
BENGİSU ECZANESİ
0224 249 38 38
KOÇAK ECZANESİ
0507 182 00 16
ATLI ECZANESİ

0224-2396200
YALIN ECZANESİ
0224 273 32 32
DERELİ ECZANESİ
0224 999 55 01
GÖKAY ECZANESİ
0224 249 20 40 
GEÇİT ECZANESİ
0224 244 61 26
DEMİRKOL ECZANESİ
0224 329 41 51

SAHRA ECZANESİ
0224 241 61 88
TÜLAY ECZANESİ
0224 341 61 62
ÇINARÖNÜ KEREM ECZ.
532 414 16 97
BÜYÜKORHAN ECZ.
0224 841 23 70
GEMLİK KÖRFEZ ECZ.
0224 512 25 12
BAYER ECZANESİ

0224-5130143
ÇAĞRI ECZANESİ 
0224 371 19 05
ULAŞ ECZANESİ 
0224-8812272
YASEMİN ECZANESİ
0224 715 20 95
ATMACA ECZANESİ
0224 711 04 24
HERSEKLİ ECZANESİ
0224-7572444
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Bursa’nın turizmden daha fazla pay alabilmesi amacıyla yeni pazar arayışlarını sürdüren Büyükşehir Belediyesi, 23 ülkeden
38 tur operatörünü Bursa’da ağırlayarak turizm kuruluşları, otelciler ve turizm acenteleriyle birebir görüşme imkanı sundu.

Büyükşehir Belediyesi adına Bursa Kültür Sanat ve
Turizm Vakfı (BKSTV) tarafından düzenlenen ‘20'nci
Uluslararası Karagöz Kukla ve Gölge Oyunları
Festivali, Tayyare Kültür Merkezi'ndeki coşkulu açılışla
başladı. Kültür ve Turizm Bakanlığı'nın katkılarıyla
UNIMA Türkiye Millî Merkezi'nin sanatsal desteği ile
organize edilen 20. Uluslararası Bursa Karagöz Kukla
ve Gölge Oyunları Festivali'nin açılış töreninde
konuşan Büyükşehir Belediye Başkanvekili Fethi
Yıldız, festivalin geleneksel kültürün yaşatılmasında ve
gelecek nesillere aktarılmasındaki önemini vurguladı.
Dünya genelinde çocukların, çocukluklarını
yaşayamadıkları bir süreçten geçildiğini belirten Yıldız,
"Çocuklarımızın akranla değil, ekranla büyüdüğü bir
dönemi yaşıyoruz. Ve görüyoruz ki 0- 4 yaş arası
ekrana bağımlı çocuklarda otizmle ilgili belirtiler
başlamış. Büyükşehir Belediyesi olarak ana
kucaklarından başlayıp evde bakıma kadar hizmetlerle
7'den 70'e herkese dokunmaya çalışıyoruz. Ben hiçbir
beklentileri olmayıp, sponsorluklarıyla çocuklarımıza
böyle bir ortam sağladıkları için tüm firmalarımıza
teşekkür ediyorum" dedi. Yıldız, çocukların rol
modellerle kendilerini geliştirdiklerinin altını çizerek,
toplumda göz önünde olan yönetici ve öğretmenlerin
davranışlarına dikkat etmesi gerektiğinin altını çizdi.
Bursa Kültür Sanat ve Turizm Vakfı Başkanı Sadi
Etkeser de açılışta yaptığı konuşmada, geçtiğimiz
günlerde Uluslararası Çocuk ve Gençlik Tiyatroları
festivalinde yaklaşık 6500 çocuk ve gencimizi tiyatro
ile buluşturduklarını hatırlatarak, "Şimdide Bursa
Uluslararası Karagöz Kukla Gölge Oyunları
Festivalimizle 11-16 Aralık tarihleri arasında tekrar
birlikteyiz. Festivalimizle, gelecek nesillerimize neler
kazandırıyoruz. Yarının büyükleri sanatseveri topluma
yetişkin bireyler olarak hazırlamanın yanı sıra, yeni
neslimize özgüven duygusu aşılıyoruz. Gözlem
yoluyla öğrenmeyi ve eleştirel düşünce yeteneğini
kazanmalarına da katkı sağlıyoruz. En büyük
amacımız, çocuk ve gençlerimizin toplumda sağlıklı,
mutlu ve inisiyatif sahibi birey olmalarına katkı
sağlamak" dedi. 1993 yılından bu yana düzenlenen
festivalin bu günlere ulaşmasını sağlayanlara da
teşekkür eden Etkeser, "Ülkemizdeki profesyonel
kukla ve gölge gruplarının yanı sıra 3 yabancı ülke ve
14 yerli ekibin katılacağı festivalimizin tamamı ücretsiz
olarak çocuk ve gençlerimizle buluşacak. 39 gösteri,  3
atölye ve 1 söyleşi 1 sergi ile gerçekleşeceğimiz
festivalimizdeki oyunlar, 6 gün boyunca Tayyare
Kültür Merkezi, Setbaşı Şehir Kütüphanesi, Karagöz
Müzesi, Down Town Eğlence Merkezi, Barış Manço
Kültür Merkezi ve Podyum Sanat Mahal'de sahne
alacak" diye konuştu.

SPONSORLARA TEŞEKKÜR
Etkeser, festivalle binlerce çocuk ve
gencin kukla ve gölge oyunları ile
buluşmasına katkı sağlayan Kültür ve
Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy,
Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı
Alinur Aktaş ile ana sponsor

Downtown Alışveriş ve Yaşam
Merkezi yansıra Harput Holding,
Keskinoğlu, Royal Termal Otel, Bursa
su, Kardalen Kestane Şekerleri ve
Tunçsiper okullarına da
sponsorluklarından dolayı teşekkür
etti.

‘DEĞERLER UNESCO LİSTESİNDE'
Kültür ve Turizm İl Müdürü Dr. Kamil Özer, festivalin
önemine dikkat çekerek, bu etkinliğin Karagöz'ün
UNESCO somut olmayan kültürel miraslar arasına
girdiğinin altını çizdi. Özer, Bursa'nın sahip olduğu
özelliklerle dünyanın önemli turizm destinasyonları
arasında yer aldığını, İznik'in de 2024'de UESCO listesine
dahil olacağını hatırlattı. Özer, somut olan ve olmayan
kültürel mirasın yaşatılması ve gelecek nesillere
aktarılması için bu festivallerin büyük önem taşıdığını da
sözlerine ekledi. UNIMA Türkiye Millî Merkezi Başkanı
Enis Ergün de, Cumhuriyetin 100. Yılını kutlarken, Türkiye
Yüzyılı'nda geleneksel kültürel mirasın yaşatılmasında bu
tür etkinlik ve festivallerin önemini vurguladı.
Konuşmaların ardından katkılarından dolayı Kültür ve
Turizm Bakanlığı'ndan İl Müdürü Dr. Kamil Özer'e, ana
sponsor Downtown Alışveriş ve Yaşam Merkezi'nden
Bahadır Kahraman'a, Tunçsiper Okulları'ndan Esra
Alkan'a, Kardelen Kestane Şekerleri'nden Ebru Aygün'e,
Royal Termal'den Dünya Arslan'a, Keskinoğlu'ndan Tolga
Yavuz'a, Bursa Su'dan İhsan Işık'a, Biletinial'dan Numan
Çatmakaş'a katkılarından dolayı plaketleri Fethi Yıldız ve
Sadi Etkeser tarafından verildi.
'KARAGÖZ'ÜN IRGANDI KAHYALIĞI' 
İLE FESTİVALE START
Konuşmaların ardından, Tayfun Özeren'in yazıp yönettiği
'Karagöz'ün Irgandı Kahyalığı' oyunu salonu dolduran
çocuklar tarafından ilgiyle izlendi. Esprileriyle eğlendiren,
verdiği öğütlere çocuklara dersler veren oyunu izleyen
çocuklar, YÖRSAN'ın verdiği hediyelerle de unutulmaz bir
gün yaşadı. Festivalin açılış öncesinde, 30 yıllık festival
serüveninin anlatıldığı sergide büyük ilgi gördü. 11-16
Aralık tarihleri arasında gerçekleştirilecek festivale
Azerbaycan, Özbekistan ve Kazakistan'ın yanı sıra
Türkiye'den 14 gölge ve kukla sanatçı ekip yer alıyor. 8
farklı mekânda seyirciyle buluşacak festivalde 39
gösterim, 3 atölye, 1 söyleşi ve sergi etkinlikleri yer
alacak. (BELEDİYEBÜLTENİ)
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Dünyanın ağzını
Türkiye tatlandırdı

Anadolu coğrafyasında yetişen
ürünlerden imal edilen, yüzlerce
yıllık geçmişi olan şekerleme,
lokum, helva sektörü dünyanın
ağzını tatlandırıyor. Türkiye’nin
şekerleme ve çikolatalı
şekerleme ürünleri ihracatı 11

aylık dönemde 2 milyar dolara
yaklaştı. 2022’de 1 milyar 735
milyon dolar olan şekerleme ve
çikolatalı şekerleme ürünleri
ihracatı 2023’te yüzde 12 artışla
1 milyar 939 milyon dolara
yükseldi. (EİB BÜLTENİ)

Özlem ATAÇ

BTSO Enerji Konseyi’nin Strateji
Arama Çalıştayı, sektör paydaşlarının
katılımıyla Bursa Business School’da
(BBS) düzenlendi. BTSO tarafından iş
dünyasının referans eğitim merkezi
olarak kurgulanan Bursa Business
School’da yapılan çalıştaya, BTSO
Yönetim Kurulu Üyesi Hasan Gürses,
BTSO Enerji Konseyi Başkanı Erol
Dağlıoğlu, konsey üyeleri, üniversite
ve sektör temsilcileri katıldı. Strateji
Arama Çalıştayı’nda, enerji
sektörünün yol haritasını belirlemek
üzere sürdürülebilirlik, markalaşma,
yönetişim ve dijitalleşme başlıklarında
oturumlar gerçekleştirildi.
ÖRNEK PROJELERİN
HAREKET NOKTASI
BTSO Yönetim Kurulu Üyesi Hasan
Gürses, küresel ölçekte yeni
dengelerin kurulduğu zorlu bir
süreçten geçildiğini kaydederek, “Bu
süreçte gelişmelere seyirci kalmak
yerine, global ve bütüncül bir bakış
eşliğinde riskleri ve fırsatları birlikte
gören yeni bir yaklaşım sergilemek
durumundayız. Türkiye’de oda ve
borsalar arasında ilk kez Bursa Ticaret
ve Sanayi Odası çatısı altında hayata
geçirdiğimiz ‘Sektörel Konsey’

yapılanmasını da işte bu anlayışla
kurguladık. Kentin geleceğinde söz
sahibi olan tüm dinamikleri aynı
masa etrafında buluşturduk. Sektör
Konseyleri, ortak aklın harekete
geçtiği ve ulaşılabilir hedeflerle
firmalarımızı geleceğe taşıyan çok
güçlü bir platforma dönüştü.
Bursa’mızın ekonomi tarihine geçen
60’tan fazla örnek projenin hareket
noktası, Sektörel Konsey
yapılanmamızdır.” dedi.
ORTAK AKIL VURGUSU
Ukrayna’da yaşanan savaşla beraber
enerji güvenliği öneminin bir kez
daha ortaya çıktığına değinen Gürses,
“Enerji verimliliği, temiz enerjiye geçiş
ve enerji dönüşümü enerji
güvenliğinin ayrılmaz parçasıdır. Aynı
şekilde ülkemizin de taraf olduğu
Paris İklim Anlaşması kapsamında,
iklim değişikliğiyle mücadelede
yenilenebilir enerjinin önemli bir rolü
bulunmaktadır. Türkiye, son yıllarda
gerçekleştirdiği yatırımlarla
yenilenebilir kurulu gücü itibariyle
dünya 12’ncisi ve Avrupa 5’incisi
konumunda. Jeotermal kurulu
gücünde Avrupa’da ilk sırada,
hidroelektrik santrali kurulu gücünde
ise Avrupa’da ikinci sırada yer
alıyoruz. Burada ortak aklı harekete

geçirerek gerçekleştirdiğimiz
çalışmalarla, firmalarımızın daha
güçlü bir yapıya kavuşmasına imkan
sağlarken, enerji arz güvenliği ile
birlikte çevresel sürdürülebilirliği ve
ülkemizin enerji bağımsızlığını
artıracak çalışmaları da
destekleyeceğimize inanıyorum.” diye
konuştu.
DEVİNİM YAKALANMALI
Enerji Konseyi Başkanı Erol
Dağlıoğlu, Enerji Konseyi’nin esas
kuruluş amacının aynı masa etrafında
kamunun, belediyenin, işverenlerin ve
profesyonellerin bir arada olması
olduğunu belirterek, “Sektörel
sorunlarımızı taraflarla tartıştık. İzin
talep eden ve izin veren kısımları
“yönetişim” başlığı altında konuştuk.
Ayrıca yeşil dönüşümle beraber yeşil
organize sanayi bölgelerinin
kurulması, sınırda karbon vergisi,
yeşil mutabakata uyum gibi birçok
konu var. Bu konuları da
“markalaşma” ve “sürdürülebirlik”
başlıklarında ele aldık. Diğer yandan
dünyada teknoloji çok hızlı gelişiyor.
Enerji sektörü de bu değişimden
etkilenen en önemli sektörlerden biri.
Dijitalleşmeyle beraber enerji
sektöründeki devinimi yakalamamız
gerekiyor” diyen Erol Dağlıoğlu,

pandemi dönemi nedeniyle daha önce
gerçekleştiremedikleri ‘Enerji Zirvesi’
programını bu dönemde BBS çatısı
altında gerçekleştireceklerini söyledi.
BTSO Enerji Konseyi Üyesi Ömer
Annaç, BTSO’nun referans eğitim
merkezi olan BBS’de verimli bir
çalıştay gerçekleştirdiklerini söyledi. 
BTSO FARK OLUŞTURDU
Uludağ Elektrik şirketinden Tolga
Aktoprak ise daha önce de enerji
sektörünü ilgilendiren oturumlarda
bulunduğunu fakat BTSO’nun konsey
yapılanmasıyla birlikte gerçekleşen
çalıştayın çok daha farklı bir yapıya
sahip olduğunu söyledi. Aktoprak,
çalıştayda bulunan herkesin ortak
motivasyonunun oturumlardan çıkan
sonuçların sürdürülebilir ve
uygulanabilir bir yapıda olması
olduğunu ifade etti.
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Bursa Ticaret ve Sanayi Odası’nın (BTSO) stratejik sektörleri
ortak akılla geleceğe taşımak amacıyla hayata geçirdiği ‘Sektörel
Konseyler’ yeni dönem çalışmalarını tüm hızıyla sürdürüyor.
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Özlem ATAÇ

Bursa Uludağ Üniversitesi
(BUÜ) Tekstil Mühendisliği
Topluluğu’nun; UHKİB, UTİB
ve sektör temsilcileri ile
işbirliğinde düzenlediği 4’üncü
Tekstil Zirvesi TEXSUM 2023
gerçekleştirildi. Ana teması
“Sektörde Dijitalleşme” olarak
belirlenen ve 5-6 Aralık tarihleri
arasında düzenlenen
TEXSUM’23, BUÜ ev
sahipliğinde bu yıl 4’üncü kez
kapılarını açtı. Prof. Dr. Mete
Cengiz Kültür Merkezi’nde
gerçekleşen programın açılış
törenine, BUÜ Rektörü Prof.
Dr. Ferudun Yılmaz,
Mühendislik Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Adem Akpınar, Tekstil
Mühendisliği Bölüm Başkanı
Prof. Dr. Dilek Kut, Türkiye
Giyim Sanayicileri Derneği
Yönetim Kurulu Başkanı
Ramazan Kaya, Uludağ Hazır
Giyim ve Konfeksiyon
İhracatçıları Birliği (UHKİB)
Yönetim Kurulu Başkanı Nüvit
Gündemir, İstanbul Moda
Akademisi Yönetim Kurulu
Başkanı Jale Tuncel,
akademisyenler, sektör
temsilcileri ve öğrenciler katıldı.
EKONOMİNİN
LOKOMOTİFİ
UTİB Başkanı Pınar Taşdelen
Engin ise, Türk tekstil
sektörünün tarihsel önemine
vurgu yaparak, "Yüzyıllardır
ekonomimizin can damarı olan
tekstil sektörü, doğu ve batı
arasında önemli bir köprü
olarak tarih boyunca varlığını
sürdürdü. Son üç yıl içinde, hiç
yaşanmamış zorluklarla
karşılaştık. Ülkemizde 2 milyon
kişiye istihdam sağlayan büyük
bir aile olarak, tekstil ve hazır
giyim sektörleri ülke
ekonomisine 20 milyar dolarlık
rekor düzeyde dış ticaret fazlası
sunarak ekonominin lokomotifi
olma rolünü sürdürüyor.
Geleceğe dair umutlarımızı hiç
kaybetmedik ve bu topraklarda
tekstil sektörümüzün daha da
ileriye taşınması için birlikte
çalışmaya devam edeceğiz"
ifadelerini kullandı.
‘DİJİTAL DÖNÜŞÜMDE
YENİ NESİL KİLİT ROL
OYNACAK’
Açılış konuşmalarının ardından

gerçekleştirilen “Tekstil
Sektöründe Dijital Dönüşüm”
panelinde, Türkiye Giyim
Sanayicileri Derneği Başkanı
Ramazan Kaya, Uludağ Hazır
Giyim ve Konfeksiyon
İhracatçıları Birliği (UHKİB)
Başkanı Nüvit Gündemir,
İstanbul Moda Akademisi
Yönetim Kurulu Başkanı Jale
Tuncel sektörün dijital
dönüşümü ile ilgili önemli
değerlendirmelerde bulundu.
Yaratıcılığın ve teknolojinin
entegrasyonu için kurumlar
arası işbirliğinin önemine vurgu
yapan UHKİB Yönetim Kurulu
Başkanı Nüvit Gündemir,
“Ülkemizin en büyük dış ticaret
fazlasını sunan ve birçok alanda
lider konumda olan sektör
olarak, yeni nesil
mühendislerimiz,
başarılarımızın devamlılığında
kilit bir rol oynayacak. Bu
nedenle, sizlerin gelişimine
büyük önem veriyor ve start-up
destekleri, eğitimler, seminerler,
projeler gibi çeşitli alanlarda
sizlere katkı sağlamak,
yönlendirmek ve
bilgilendirmek amacındayız.
Tüm birlikler olarak, Avrupa
Yeşil Mutabakatı'na ve karbon
sıfır üretimi noktasında
sektörümüzün geleceğini
şekillendirmek için bir araya
gelmeye devam edeceğiz” dedi.
SEKTÖRE NİTELİKLİ
BİREYLER
YETİŞTİRİYORUZ
Törende konuşan Rektör Prof.
Dr. Ferudun Yılmaz, Tekstil
Topluluğu’nun dijital dönüşüm
başlığı altında düzenlediği
TEXSUM’23 programına
katılan herkese teşekkür etti.
Tekstil sektörünün önemine
ilişkin görüşlerini paylaşan
Rektör Yılmaz; “Bursa, öteden
beri tekstil şehri olarak anılır.
Tekstilin mutlak değer olarak
miktarı artıyor olsa bile, Türkiye
ekonomisi içerisindeki nispi
payının azaldığını görüyoruz.
Gelecek adına her zaman
umudumuzun olduğu sektöre
üniversite olarak en iyi ve en
kalifiye personelin yetiştirilmesi
adına çalışıyoruz. Sektör ile
yoğun bir işbirliğimiz var. El ele
vererek sektörün geleceğini
daha da aydınlatacak nitelikli
bireyler yetiştirmeye devam
ediyoruz”  dedi.

TEXSUM 2023
kapılarını açtı

Özlem ATAÇ

OSBÜK tarafından organize
edilen ve üçüncüsü düzenlenen
OSB Yıldızları Araştırması 2023
Ödül Töreni’nde “OSB’lerde
Satışını En Çok Artıran Firma”
kategorisinde Bursalı Gökçelik
ikinci sırada yer aldı. Merkezi
Ankara’da bulunan ve Organize
Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu olan
OSBÜK’ün her yıl düzenlemiş
olduğu “OSB’lerin Yıldızları”
ödüllerinde bu yıl Bursa’dan
Gökçelik firması ikinci olarak
ödülünü Bakan Kacır’ın elinden
aldı.
116 FİRMA BAŞARILI
Çok sayıda OSB ve firma
temsilcisinin katıldığı tören,
Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mehmet Fatih Kacır, Sanayi ve
Teknoloji Bakanlığı Sanayi
Bölgeleri Genel Müdürü
Abdurrahman Aydın, Sanayi ve
Teknoloji Bakanlığı Kalkınma

Ajansları Genel Müdürü Ahmet
Şimşek, OSBÜK Yönetim Kurulu
Başkanı Memiş Kütükcü, Sanayi
ve Teknoloji Bakanlığı Kalkınma
Ajansları Koordinasyon Dairesi
Başkanı Abdullah Başar ve Türk
Patent Kurumu Başkanı Prof. Dr.
Muhammed Zeki Durak’ın
katılımıyla Gebze Bilişim
Vadisi’nde gerçekleşen törende 11
farklı kategoride 116 firmaya ödül
verildi.
45 YILLIK TECRÜBE
45 yıllık tecrübesiyle sektörüne
öncülük eden ve ürünlerini
dünyanın 70’ten fazla ülkesine
satan Gökçelik, “OSB’lerde Satışını
En Çok Artıran Firma”
kategorisinde ikinci sırada yer
alarak “OSB’lerin Yıldızları”
ödülünün sahibi oldu. Sanayi ve
Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih
Kacır ve OSBÜK Başkanı Memiş
Kütükcü tarafından verilen ödülü
Gökçelik Genel Müdürü Zafer
Barış Yazan teslim aldı.

Bursalı Gökçelik’e
OSBÜK’ten ödül

Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet
Şimşek, Gaziantep Sanayi
Odası’nca (GSO) Şehitkamil
Kültür ve Kongre Merkezi'nde
düzenlenen "Gaziantep'in
Yıldızları Ödül Töreni"nde
konuşma yaptı. Bakan Şimşek
enflasyonla ilgili açıklamalar
yaparak ekonomi programının
ana amacının enflasyonu tek
haneye indirmek olduğunu
anlattı. Hazine ve Maliye Bakanı
vergi düzenlemesine yönelik
önemli mesajlar verdi.
KÜRESEL BÜYÜME
YAVAŞ SEYREDİYOR
Bakan Şimşek, küresel
büyümenin yavaş
seyrettiği, önemli küresel
meydan okumaların olduğu
dönemden geçildiğini ifade
etti.  Programlarının
odağında
enflasyonu
düşürmenin

yer aldığını anımsatan Mehmet
Şimşek, “Çünkü bu programın
ana amacı enflasyonu tek haneye
indirmek. Maalesef bu kolay
değil, hiçbir kestirme yolu yok.
Biz dünya normlarına, kurala
dayalı şekilde enflasyonu tek
haneye düşüreceğiz. Orta Vadeli
Program başarılı şekilde çalışıyor.
Geçen 'vergiyi tabana yayacağız'
dedim, yanlış anlaşıldık. Bizim
derdimiz vergi vermeyen, kayıt
dışında olanlar. Onları sistemin
içerisine almak. Yani vergiyi
tabana yaymak demek, kayıt

dışılıkla mücadele etmektir.
Bu literatürde var olan bir
şey, ben üretmiyorum.
281 ürünü Yatırım

Taahhütlü Avans Kredisi
ile önceleyeceğiz.

Başvurular 20 Aralık'ta
başlıyor” dedi.

(İHA)

Bakan Şimşek’ten
‘vergi’ açıklaması!

Özlem ATAÇ

Fransa’nın başkenti Paris’te
düzenlenen Dünya
KuaförcülükSanatı, Kozmetik
Dekorculuğu ve Saç Model Yapma
Şampiyonası dünyanın en iyi
kuaförlerini biraraya getirdi.
Yarışmanın birincisi Dünya ve
Avrupa şampiyonu Natalia Smirnova,
yarın Çırağan Sarayı’nda
düzenlenecek olan Beauty Code Pro
lansmanı için Türkiye’ye geliyor.
BEAUTY CODE PRO
TÜRKİYE’YE GELİYOR
Küresel güzellik pazarının 2027’de 580
milyar doların üzerine çıkması
bekleniyor. Sürdürülebilirlik ve ‘iyi
yaşam’ algısı her geçen yıl güçleniyor.
Dünya markalarının Türkiye pazarına
ilgisi artıyor. Kozmetikte dünya
markası İtalyan, Brazilianfirma
Türkiye’de satışlarına başlayacak.
Yarın lansmanda İcoone Makinesi ilk
defa ve uygulamalı olarak tanıtılacak. 

Dünya saç şampiyonu
yarın Türkiye’ye geliyor

İşyeri kültürü ve çalışan deneyimi
konusunda uzman küresel otorite olan
Great Place To Work®’ün analizleri
sonrasında hazırlanan ve her yıl
ülkemizdeki En İyi İşyerlerini açıklayan
Türkiye’nin En İyi İşverenleri™ listesi 25
Nisan 2024 tarihinde açıklanacak. Listelere
aday olmak isteyen organizasyonların,
Great Place To Work® Sertifikası™ sürecini
26 Aralık 2023 günü sonuna kadar
başlatmış olmaları gerekiyor.

GLOBAL ÇALIŞMA
Great Place To Work®, global çapta
organizasyonların herkes için harika iş
yerleri haline gelmesine yardımcı
olarak daha iyi bir dünya inşa etme
misyonu doğrultusunda bir yandan
kılavuzluk görevini üstlenirken ayrıca
çalışan bağlılığı ve yeni yeteneklerin
organizasyona çekilmesi konusunda
da organizasyonlara destek oluyor.
(AJANS BÜLTENİ)

En İyi İşveren listesi nisanda



Nilüfer Belediye Meclisi 2023 yılının son
toplantısını Nilüfer Belediye Başkanı
Turgay Erdem’in başkanlığında
gerçekleştirdi. Meclis’te, Nilüfer
Belediyesi’nin uzun yıllardır ihtiyaç
sahiplerine verdiği ‘Halk Kart’lara
yüklenen para miktarının artırılmasına
karar verildi. Nilüfer Belediye Meclisi,
ihtiyaç sahibi bin 400 kişiye her ay verilen
Halk Kartlara yüklenen paranın bin lira
olmasına karar verdi. Halk Kart sahipleri,
bu kartlarla marketlerde temel gıda
ihtiyaçlarını karşılayabiliyor. Meclisin
gündeminde deprem bölgesinde Nilüfer
Belediyesi’nin yaptığı çalışmalar da vardı.
6 Şubat depreminin ardından bölgede
hemen yardım çalışmalarını başlatan
Nilüfer Belediyesi, çalışmaların takibini de
Nilüfer Belediye Meclisi’nde kurulan Afet
Komisyonu aracılığıyla gerçekleştirdi.
Nilüfer Belediye Meclisi Üyesi ve Afet
Komisyonu Başkanı Murat Yıldırım,
Nilüfer Belediye Meclisi’nde yaklaşık 10
aydır, başta Hatay olmak üzere
Kahramanmaraş depreminden etkilenen
illerde yapılan çalışmaları anlattı. Murat
Yıldırım, Hatay Samandağ’da kurulan iki
konteyner kent, aşevi, anaokulu ve
kütüphanenin işleyişi hakkında bilgi verdi.
Nilüfer’den deprem bölgesine desteklerin
bu çalışmalarla sınırlı kalmadığını
söyleyen Murat Yıldırım, Bursa’da iş
adamları, sivil toplum kuruluşları ve çeşitli
derneklerle de iletişim kurarak onların da
yardımlarını bölgeye ulaştırmada etkin rol
aldıklarını söyledi. Yıldırım, Hatay
merkezde esnafın faaliyetlerinin
desteklenmesi için kurulan konteyner çarşı
için de destekte bulunduklarını ve oraya da

yine konteyner kurduklarını anlattı.
Samandağ’da açılan Nilüfer ATÖF
Anaokulu’nun yapım süresi boyunca
bölgede bulunan Nilüfer Belediye Meclisi
ve Afet Komisyonu Üyesi Murat Onat da,
çalışmalar hakkında Meclis’i bilgilendirdi.
‘BİZİM HAZIRLIKLI 
OLMAMIZ LAZIM’
Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem
de, Afet Komisyonu üyelerine
çalışmalarından dolayı teşekkür etti. Bütün
Türkiye'de olduğu gibi Nilüfer
Belediyesi’nin de Nilüferliler adına deprem
bölgesinde yer aldığını söyleyen Başkan
Erdem, “Hemen hemen bütün çalışma

arkadaşlarım nöbetleşe olarak bölgede
görev aldı. Allah bir daha böyle günleri
kimseye yaşatmasın. Deprem gerçeği var.
Bursa'da da yakın zamanda deprem
yaşadık. Bizim hazırlıklı olmamız lazım.
Bunun için yapmamız gereken önemli
çalışmalar var. Kentsel dönüşümlerin
doğru ve bölgesel planlamalar yaparak,
mevcut yapı stoğunu da kontrol ederek
depreme hazırlık çalışmalarını özellikle
yerel yönetimlerin daha sıkı yapması
lazım. Bunu, merkezi yönetimlerin bilgisi
ve idaresinde yapılmasının gerekliliği bir
kez daha ortaya çıkıyor. Katkı veren
herkese teşekkür ediyorum. Bir nebze de
olsa oradaki vatandaşlarımızın yarasını

sarmak için büyük çaba gösterildi” dedi.
Başkan Erdem daha sonra, Afet
Komisyonu Üyelerine, yine komisyon
üyesi olan ve aynı zamanda Nilüfer
Belediyesi ATÖF Anaokulu’nun gönüllü
olarak mühendisliğini de yapan Murat
Onat’a, Nilüfer Belediyesi’nin kurduğu
konteyner kentte çocuklar için çeşitli
etkinliklerin düzenlenmesi için kreş yapan
Mimar Nehir Özbey’e, Nilüfer
Belediyesi’nin konteyner kentinin kuruluş
çalışmalarında başından sonuna kadar yer
alan belediye personeli Yavuz Yıldız’a
plaket vererek teşekkür etti.
(BELEDİYEBÜLTENİ)
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Bursa’da tek katlı ev alev alev yandı.
Yangında can kaybı yaşanmazken, ev
kullanılamaz hale geldi. Yangın, 21.00
sıralarında Osmangazi Sırameşeler
Mahallesi 2. Saka Sokak’ta bulunan bir
evde meydana geldi. İddiaya göre;

söndürmediği sigarayı mutfakta bırakan
T.T. (30), salona geçerek televizyon
izlemeye başladı. Bir süre sonra yanık
kokusunu ve dumanları gören Turhan T.,
evden dışarı çıktı. İhbar üzerine olay
yerine çok sayıda itfaiye, polis ve sağlık

ekibi sevk edildi. Polis ekipler, bölgede
güvenlik önlemi alırken itfaiye ekipleri
yangına müdahale etmeye başladı.
Yangın, ekiplerin 1 saatlik çalışması
sonrası söndürüldü. Yangında can kaybı
bulunmazken, ev ise küle döndü. Ev

sahibi T.T., ifadesi alınmak üzere
Merinos Polis Merkezi Amirliği’ne
götürüldü. T.T., ifadesinde ‘Yangının
mutfakta bulunan sigara izmaritinden
çıktığını düşünüyorum’ dediği öğrenildi.
(İHA)

Söndürmediği
sigara 
evini küle 
çevirdi

NİLÜFER’DEN 
HAYIRSEVERLERE 
TEŞEKKÜR

Nilüfer Belediye Meclisi bünyesinde kurulan Afet Komisyonu, 6 Şubat’taki depremin ardından
deprem bölgelerine yapılan çalışmalar hakkında Meclis üyelerine bilgi verdi. Nilüfer Belediye
Başkanı Turgay Erdem de, komisyon üyelerine çalışmaları nedeniyle plaket vererek teşekkür etti.

Kocaeli’den Gemlik’e gelen 15 şüpheli farklı farklı
girdiği evlerden yaklaşık 3.5 milyon lira
değerindeki ziynet ve para çaldı. Hırsızlık sonrası
farklı illere dağılan şüpheliler Bursa polisinin
radarına takıldı. İhbarlar üzerine düğmeye basan
Asayiş Şube Müdürlüğü, Hırsızlık ve Yankesicilik
Büro Amirliği ekipleri, çok sayıda güvenlik
kamerasını inceleyerek şüphelilerin kimliklerini
tespit etti. Aynı aileden olduğu öğrenilen 15
şüphelinin İstanbul, Kocaeli Gebze,
Afyonkarahisar ve Gemlik'te toplam 11 evden
hırsızlık yaptıkları belirledi. Gemlik Cumhuriyet
Başsavcılığının koordinesinde teknik takibe
alınan çete üyelerinden 3 kadın İstanbul’da
suçüstü 3.5 milyon lirayla yakalarken, çetenin
diğer üyelerini de yakalamak için teknik takibe
devam etti. Şüphelilerin adreslerini belirleyen
Hırsızlık ve Yankesicilik Büro ekipleri, Gemlik
Cumhuriyet Başsavcılığı'ndan alınan talimatın
ardından geçen Cumartesi günü Osmaniye,
Ankara, Kırıkkale ve Kocaeli'nde adreslerine eş
zamanlı operasyon düzenledi. Özel Harekat
ekipleri tarafından kapıların kırıldığı operasyonda
12 çete üyesinden 10'i yakalandı. Bursa'ya
getirilen şüpheliler, Asayiş Şube Müdürlüğü'ndeki
işlemlerinin ardından adliyeye sevk edildi. (İHA)

Hırsızlık çetesi 
aynı aileden çıktı

İnegöl Osmaniye Mahallesi'nde meydana gelen
olayda beraber alkol alan 2 genç kavga etti. Biri
arkadaşını kaldırım taşıyla döverek hastanelik etti.
Olay, saat 00.00 sıralarında Osmaniye Mahallesi
Şebboy Caddesi üzerinde meydana geldi. Beraber
alkol alan T. A.(33) ve E. İ.(37) Şebboy Caddesi'nde
tartışmaya başladılar. Tartışma sırasında öfkelenen E.
İ., arkadaşı T.'yi darp etmeye başladı. E. yerden aldığı
kaldırım taşıyla arkadaşı T.'yi darp etti. Aldığı darbeler
sonucu T.A. kanlar içinde kalarak yere yığıldı. Olay
yerine polis ve 112 ekipleri sevk edildi. Yaralı,
ambulansla hastaneye kaldırılırken, şüpheli ise polis
ekiplerince yakalandı. Yapılan tedavinin ardından

güveni kötüye
kullanma
suçundan arandığı
tespit edilen T. A.,
çıkarıldığı
mahkemece
tutuklanarak
cezaevine
gönderildi. (İHA)

Darp edildi ardından tutuklandı

Yusuf ALKAN

'Dünden bugüne Türkiye'de
eğitimin özgür zihin inşa ve
toplumsal dönüşümündeki
rolü' konulu program Yedivadi
Okulları ev sahipliğinde
gerçekleşecek. Bu sene 2.
gerçekleştirilecek programın
moderatörlüğünü Prof.Dr.
Sayın Selahattin Turan
yaparken yılın eğitim
buluşmasının konukları Teksas
Üniversitesi Öğretim üyesi
Prof. Dr. Sayın Khalid Arar,
Doç.Dr. Sayın Taner Atmaca ile
Doç. Dr. Sayın Turgay Öntaş
sunumlarıyla yer alacaklar.
Ördekli Kültür Merkezi'nde 16
Aralık Cumartesi günü
düzenlenecek program eğitim
gönüllüleri için adeta yılın
eğitim buluşması niteliğini
taşıyor. Yedi Vadi Okulları
Kampüs Müdür Murat Gören,
“Yedi Vadi Okulları olarak
gerçekleştirdiğimiz program ile
eğitime ve topluma her açıdan
nitelikli eğitim katkısında
bulunmaya devam ediyoruz' bu
değerli etkinliğe tüm eğitim
severleri davet ediyoruz" dedi.

Yılın 
eğitim 
buluşması
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Özlem ATAÇ

Yoğun bir program kapsamında
Bursa’ya gelen Millet Partisi Genel
Başkanı Cuma Nacar, sıcak gündeme
dair önemli açıklamalar yaptı. Aralık ayı
başında yerel seçim adaylarını kamuoyu
ile paylaşacaklarını belirten Nacar,
ittifak konusuna soğuk bakmadıklarını
dile getirdi. Bursa İl Başkanlığının dolu
dolu bir program hazırladığını
kaydeden Millet Partisi Genel Başkanı
Cuma Nacar, “Kadim şehrimiz
Bursa’daki temaslarımız kapsamında
sağlık ve eğitim alanında çalışmalar
yapan bilim insanlarının yanı sıra sivil
toplum kuruluşlarının temsilcileri ile bir
araya geldik. Çok verimli görüşmeler
yaptık. Bursalı mücadelecileri de bir

araya topladık. Hemşerilerimiz ile
Tophane’den Tarihi Çarşıya ‘Muhteşem
Türkiye’ yürüyüşümüzü de yaptık.
Ekonomik sıkıntılar karşısında beli iyice
bükülen esnafımıza kulak verdik ve
parti olarak hazırladığımız çözümleri
kendilerine anlattık. Çok önem
verdiğimiz gençler ile
gerçekleştirdiğimiz özel buluşmada da
sorularını yanıtlayıp yol haritamızı
onlarla paylaşma imkânı bulduk. İnegöl
teşkilatımız ile de ayrıca bir araya
gelerek çalışmalarımızı değerlendirdik.
Bu süre boyunca bize mecralarında yer
veren Bursa medyasının değerli
yetkililerine, köşe yazarlarımıza da
teşekkür ediyorum. Biz, Bursa’dan
gücümüze güç katmış bir şekilde
ayrıldık.” diye konuştu.

‘İTTİFAK TALEBİ GELİRSE 
DEĞERLENDİRİRİZ’
Millet Partisi’nin bir kadro hareketi
olduğu için Türkiye’nin sorunlarına
çözüm getirecek araştırma, inceleme
ve analizler yaptığını ve bunları
dosyaladığını da vurgulayan Cuma
Nacar, “50 ilde teşkilatımız var.
Seçimlere girmek için en az 41 il ve
bunların ilçelerinin üçte birinde
teşkilatlarının olması gerekiyor. Millet
Partisi 14 Mayıs seçimlerine katıldı ve
aday gösterdi. 31 Mart seçimlerinde
de 81 il, tüm ilçeler ve beldelerde
başkan ve meclis üyesi adayları
gösterecek. Büyükşehirlerde ve belli
başlı ilçelerde diğer partilerden ittifak
yapma talebi gelirse de ayrıca yetkili
kurullarımızda karar verir ve ona
göre hareket ederiz. Amacımız;
birleştiren, barıştıran Muhteşem
Türkiye projemizin yerelden
başlayarak ülkemizin tamamına
yayılmasıdır. Bursa’da vatandaşların
siyasete soğuk baktıklarını gördük.
Siyaseti kirli bir iş gördüklerini
söylediler. Oysa siyasetin tertemiz
yapılması gerekir. Temiz
yapılmayacaksa, hiç yapılmamalı.
Toplumun temiz siyasete ihtiyacı var.
Biz de Millet Partisi siyaseti temiz
yapacak diye yola çıktık.
Vatandaşlarımız Türkiye’nin
Türkiye’den yönetilmesini istiyorsa
Millet Partisi’ne gelsin. Biz önce
yerelde ardından da genel seçimlerde
başarılı olarak ülkeyi yeniden düzlüğe
çıkarmak istiyoruz” ifadelerini
kullandı.

‘Millet’ seçim 
ateşini yaktı

Zeynep ALKAN

Yakın bir zamanda yapılan
Demokrat Parti 2024 Mahalli
İdareler Çalıştayı sonrası
demokratlar seçim
çalışmalarını hızlandırdı.
Demokrat Parti Bursa İl
Başkanı Çağrı Kaplan, il
yöneticilerine Ankara
izlenimlerini anlattı. Toplantı
sonrasında Kaplan yaptığı
açıklamayla seçimin seyrini
değiştirecek ayrıntılara yer
verdi. Kaplan, “2024 Mahalli
idareler seçimlerine 3,5 aylık
bir zaman kaldı. Biliyorsunuz
ki; demokratlar 6’lı Masa’nın
bir nevi çimentosuydu. Yapmış
olduğumuz saha çalışmalarıyla
Genel Seçimlerde ‘Millet
İttifakı’ oylarını yükselterek
kendi adayımız olmamasına
rağmen yüzde 12 oranında
yükselten partilerden biri
olduk. Vatandaşımızın gözünde
demokrat misyonun hatırı
azımsanmayacak ölçüde

büyüktür. O nedenle de biz
necip milletimizin gönlünde
farklı bir noktadayız.
Geldiğimiz noktada Demokrat
Partiye resmi olarak diğer
partilerden bir iş birliği teklifi
gelmemiş ancak 6’lı Masa’da
olan ve TBMM’de Gurubu olan
iki partimizin il başkanlığı
kanadıyla sözlü bir teklif
tarafımıza iletilmiştir. Aralık
25’ine kadar adaylarımızı
seçerek seçim çalışmalarını
başlatmak istiyoruz. O nedenle
bizler 2019’da olduğu gibi kendi
adaylarımızla ve logomuzla
seçime girmek istiyoruz.
Bugünde bu amaçla bir araya
gelerek Genel Başkanımız sayın
Gültekin Uysal’ın ‘İl
Başkanlarına’ verdiği talimatı
yöneticilerimizle paylaştık. 21
yıllık iktidarın bugüne kadar
sürdürdüğü belediyecilik
anlayışı Bursa’yı metroköy
haline sürüklemiştir.
Demokratlar bu süreci
sonlandıracaktır” dedi.

Demokrat Parti 
seçime hazır!



İnegöl Belediyesi’nin şehrin asırlık
lezzetlerini vatandaşlarla buluşturduğu
Gastro İnegöl, geçtiğimiz hafta Yeni
Yaşam Alanı ve Kent Meydanı projesi
içerisinde bulunan yeni yerinde hizmet
vermeye başladı. İlk günden itibaren
sabah, öğle ve akşam yoğun bir
sirkülasyonun yaşandığı, her gün farklı
menüleri ve özel lezzetleriyle İnegöllülerin
uğrak mekanı haline gelen Gastro İnegöl,
asırlık lezzetlerle birlikte şehrin yöresel
ürünlerini de tüketiciyle buluşturuyor.
İnegöl’de üretilen pek çok gıda ürünü,
Gastro İnegöl’de satılıyor. İnegöl
Belediyesi önderliğinde Üreten çiftçiler
Kooperatifi altında oluşturulan İnegöllü
çiftçilerin markası Özünden kuru meyve
kuruları, İnegöl’ün tescilli ürünleri;
Cerrah Kuru Fasulyesi, İnegöl Çıbrıkası,
ceviz, hamur işi ürünler, İnegöl Çilekli
Lokum, İnegöl Yaban Mersinli Lokum,
turşular, Kulaca Salçası ve daha pek çok
ürün Gastro İnegöl’ün yerli ürünler
standında tüketiciye sunuluyor. Aynı

zamanda İnegöl Belediyesi katkılarıyla
Eyüp Sabri Tuncer markasının
oluşturduğu İnegöl’e özgü odunsu bitkiler
kokulu İnegöl Kolonyasının da satışı

buradan yapılıyor.
‘MUTFAKTA 
YERLİLEŞME HAREKETİ’
Belediye Başkanı Alper Taban, 12-
18 Aralık tarihleri arasında
kutlanan Tutum, Yatırım ve Türk
Malları Haftası kapsamında
Gastro İnegöl ve İnegöl’ün yerli
ürünlerine ilişkin açıklamalarda
bulundu. Gastro İnegöl’ün bir
yerlileşme hareketi olduğuna
dikkat çeken Başkan Taban,

“Pandemi sürecinde kırsal
mahallelerimizi tek tek gezip tarayarak
İnegöl’ümüzün saklı kalmış lezzetlerini
gün yüzüne çıkardık. Alanında uzman
ekibimiz, yöresel lezzetlerimizin
reçetelerini çıkararak gelecek nesillere de
aktarılması adına hummalı bir çalışma
ortaya koydu. Aslında bölge bölge bilinen
ancak zamanla unutulmaya yüz tutan
lezzetlerimizi bugün Gastro İnegöl
restoranımızda sunmaya başladık.
Geleneksel mutfak kültürümüzü yaşatma,
yerlileşme hareketi kapsamında Gastro
İnegöl önemli bir adım oldu.
Lezzetlerimizi tescilleme noktasında da
girişimlerimiz oldu. İnegöl’ün 11
gastronomi değerine Coğrafi İşaret almak
adına başvuru yaptık. Coğrafi İşaret

başvurularımız neticesinde; Cerrah Kuru
Fasulyesi, İnegöl Sütlü Kadayıfı ve bu
topraklara has bir kekik bitkisi olan
Çıbrıka bitkisinin Coğrafi İşaretleri alındı”
dedi.
DEĞER KATAN HAMLELER
Tarım şehri İnegöl’ün yerli ürünlerinin de
dönem içerisinde hayata geçirilen
projelerle daha nitelikli hale geldiğini
kaydeden Başkan Taban, “İnegöl bereketli
topraklara sahip, pek çok tarım değeri
bulunan bir şehir. Bu değerleri geliştirmek
adına hamlelerimiz oldu. Özündenkuru
markası da bu kapsamda İnegöl’ümüzün
yeni bir markası olarak doğdu. Tarım
değerlerimizi işleyerek satmak adına
kurulmuş bir tesis. Özündenkuru
markası, yerli ve milli tanımının tam
olarak karşılığı. Bu tesis ile İnegöl’ümüzün
tarım değerleri işlenerek daha katma
değeri yüksek bir halde tüketiciye
sunuluyor” diye konuştu. Başkan Taban,
İnegöl’ün tüm yerli ürünlerinin tüketiciye
ulaşması adına da bir çalışma
yürütüldüğünü ifade ederek; “Bugün
Özündenkuru meyve kurularımız bazı
marketlerde satışa sunuldu. Temennimiz
zamanla tüm market ve bakkallarda yerli
ürünlerimizin satılması. Aynı zamanda
Gastro İnegöl Restoranımızda bu noktada
özel bir stant oluşturduk. Yerli
ürünlerimizi, lezzetlerimizi isteyenler
buradan temin edebiliyorlar. Cerrah
fasulyesi, Kulaca salçası, meyve kuruları,
cevizi, Çıbrıkası tüm yöresel lezzetlerimiz
Gastro İnegöl’de” açıklamalarında
bulundu. (BELEDİYEBÜLTENİ)
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El emeği göz nuru #İnegöl'ün bereketli topraklarından
yetişen yerli ürünlerimiz...🌱
12-18 Aralık Tutum, Yatırım ve Türk Malları Haftası kutlu
olsun. 
#YerliMalıHaftası 🇹🇷El emeği göz nuru #İnegöl'ün
bereketli topraklarından yetişen
yerli ürünlerimiz...🌱
12-18 Aralık Tutum, Yatırım ve
Türk Malları Haftası kutlu olsun. 
#YerliMalıHaftası 🇹🇷

Azerbaycan’ın Şuşa şehrinde yapılan 2023 Türk Dünyası Kültür
Başkenti kapanış programında, Türk Dünyası Kültür Başkentleri
Birliği (TÜRKBİR) Başkan'ı olarak seçilen Bursa Büyükşehir
Belediye Başkanımız @Alinuraktas70’ı yürekten kutluyorum.

Bursa'mız için hız kesmeden çalışan
BUSKİ Sayaç Okuma, Açma Kapama ve
Endeks personellerimiz ile kahvaltıda bir
araya geldik. Onların neşeleri ve güzel
enerjileri günümüzü güzelleştirdi.
Belediyemiz bünyesindeki
personellerimiz ile bir araya gelmeye
önem veriyor, onların istek ve ihtiyaçlarını
karşılamaya özen gösteriyoruz. Kıymetli
personellerimizin her birine işlerinde
kolaylıklar diliyorum

Her ilimizin bizim kalbimizde yeri ayrıdır ama Muş; Malazgirt
gibi manevi mirasa
sahip olduğu için
hepsinden ayrı bir
konuma sahiptir.
MUŞSİAD’ı ve
Bursa Muş
Dernekleri
Federasyonu’nu
ziyaret ederek
istişarelerde
bulunduk.

YERLi LEZZETLER 
GASTRO iNEGOL’DE
İnegöl Belediyesi, Gastro İnegöl restoranında hem asırlık lezzetler hem de şehrin yerli ürünlerini
vatandaşla buluşturuyor. Gastro İnegöl, pek çok yöresel lezzetin satış noktası olarak hizmet veriyor.

Gemlikli yazar Ayşen Vural tarafından
kaleme alınan, Gemlikli tiyatro sanatçısı
Mesut Çırak tarafından yönetilen ve iki
perdeden oluşan tiyatro oyunu Gerçek
Kaybeden Gemlikliler tarafından çok
beğenildi. Televizyon kanalında stajyer
olan üniversite öğrencisi Gündüz
karakterinin rüyasında gördüğü ilginç ve
bir o kadar da komik anların yer aldığı,
her beş yılda bir düzenlenen bir
televizyon yarışmasının eğlenceli
anlarının yer aldığı Gerçek Kaybeden,
ikinci kez Gemlik’te sahnelenmiş oldu.
Avukat Özgür Aksoy’un annesi Gülay
Aksoy, oyunun sonunda sahneye gelerek
yazar, yönetmen, teknik ekip ve tüm
oyuncuları tek tek tebrik etti. “Oğlumun
hayalini gerçekleştiren bu ekiple gurur

duyuyorum. Hepinizin emeğine sağlık”
dedi. 
Başrolleri Feyzi Sarıkaya ve İmren
Arslan’ın paylaştığı oyunun kadrosunda;
Aygen Duraklı, Aylin Tümer, Canan
Bölük, Hayati Ayvaz, İbrahim Tomruk,
Merve Ordu, Mustafa Teyfik Aksoy,
Nuray Çakıroğlu, Osman Çırak, Öykü
Akın, Özge Tarin Durmuş, Pelin
Sarıkaya, Rıdvan Özbircan, Enes Tekin,
Seher Deliçay, Gamze Alatan, Ömer
Tevfik Bulut, Atilla Yıldırım ve Servet
Ekinci yer aldı. Oyunun sonunda
oyuncular, yönetmen, yazarla birlikte
sahne amiri Altuğ Baydar, yönetmen
yardımcısı Manolya Arıburnu sahne
arkasının görünmeyen kahramanları
olarak ayakta alkışlandılar. (İHA)

‘Gerçek Kaybeden’le final 

Bursa Teknik Üniversitesi (BTÜ) ve Bursa
Uludağ Üniversitesi (BUÜ)
akademisyenlerinin, tavukçuluk ve benzeri
alanlarda faaliyet gösteren işletmelerden
salınan kirletici gazların azaltılmasına destek
vermeyi amaçlayan projesinin, patent
başvuru devir işlemi yapıldı. Böylelikle BTÜ,
içerisinde araştırmacı olarak öğretim üyesi
bulundurduğu projenin yüzde 20’lik patent
hakkını almış oldu. Patent devir töreni, BUÜ
Rektörlük binasında gerçekleştirildi. Törende
BTÜ Rektörü Prof. Dr. Naci Çağlar ve BUÜ
Rektörü Prof. Dr. Ferudun Yılmaz, noter
huzurunda attıkları imzalarla patent devir
işlemini tamamladı. Tören sonrası konuşan
BTÜ Rektörü Prof. Dr. Naci Çağlar, bu iş
birliklerinin artarak devam etmesi dileğinde
bulundu. Çağlar, “Bursa; sanayisiyle,
turizmiyle, tarımıyla ülkeye önemli katma
değer katan şehirlerden. Bu şehrin iki bilim
yuvası olan BTÜ ve BUÜ, yaptığı buluşlar ile
önemli katkılar sağlıyor. Bugün de BTÜ’den
de değerli hocamızın buluş sahibi olduğu
‘Tavuk Kümeslerinde Amonyak ve
Karbondioksit Gazlarının Azaltılması İçin
Fotobiyoreaktör Sistemi’ başlıklı ulusal patent
başvurusunun yüzde 20’lik kısmını
devralmış olduk. Böylelikle ilk kez kamudan
kamuya bir ticarileştirmeye de imza attık. Bu
iş birliğinin hayırlı olmasını diliyor, emeği

olanlara ve katkı verenlere teşekkür
ediyorum” dedi. BUÜ Rektörü Prof. Dr.
Ferudun Yılmaz da emeği geçenlere teşekkür
ederek, “Sanayi, tarım, hizmet gibi pek çok
sektörün büyük hacim faaliyetleri Bursa’da
vuku buluyor. Üniversite ve sanayi iş
birliğinin de asıl güzergâhı buradan yürüyor.
O yüzden bu iş birliği çok kıymetli, emeği
geçen hocalarımıza teşekkür ediyorum. Aynı
zamanda bu iş birliği marifetiyle de bir
ticarileştirmenin vuku bulmasına vesile
olduğu için de değerli Rektörümüz nezdinde
BTÜ’ye teşekkür ediyorum” diye konuştu.
Gerçekleştirilen törene BTÜ Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Sinan Uyanık, BTÜ
Bursateknopark ve Teknoloji Transfer Ofisi
Genel Müdürü Prof. Dr. Ayşe Bedeloğlu,
BTÜ Biyomühendislik Bölüm Başkanı Prof.
Dr. Mete Yılmaz, BUÜ Orhangazi MYO
Müdürü Prof. Dr. Yahya Ulusoy, BUÜ
Harmancık MYO Müdürü Prof. Dr. Ercan
Şimşek, BUÜ Teknoloji Transfer Ofisi Genel
Müdürü Prof. Dr. Recep Eren, BUÜ Arş.
Gör. Dr. Seyit Uğuz, BUÜ Teknoloji Transfer
Ofisi Müdür Yardımcısı Öğr. Gör. Nihal
Sağlam, akademisyenler, BTÜ Fikri Sinai
Mülkiyet Hakları Biriminden Melis Ece
Özyiğit katıldı.
PROJEDE KİMLER YER ALDI?
“Tavukçuluk İşletmelerinden salınan kirletici

gazların fotobiyoreaktör sistemi ile
azaltılması” başlıklı projenin
yürütücülüğünü, BUÜ Ziraat Fakültesi
Biyosistem Mühendisliği Anabilim Dalı
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ercan Şimşek
üstlenirken, aynı Anabilim Dalı Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Erkan Yaslıoğlu, Bursa Teknik
Üniversitesi Biyomühendislik Bölüm Başkanı
Prof. Dr. Mete Yılmaz, BUÜ Arş. Gör. Dr.
Seyit Uğuz, BUÜ Teknik Bilimler MYO
Makine ve Metal Teknolojisi Bölümü Tarım
Makineleri Programı Öğretim Üyesi Prof.
Dr. Yahya Ulusoy ve South Dakota State
Üniversitesi Biyosistem Mühendisliği
Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr.
GaryAnderson ise araştırmacı olarak yer aldı.
Tavuk kümeslerinin iç ortam havasında
bulunan kirletici gazların mikroalg
kültürlerinin bulunduğu fotobiyoreaktör
sistemler ile azaltılmasını inceleyen proje ile
hayvansal üretimden kaynaklanan kirletici
sera gazlarının mikroalgler ile azaltılmasını
sağlayan özgün bir biyoteknolojik sistem
geliştirilmesi hedefleniyor. Öte yandan BUÜ,
BTÜ ve South Dakota State Üniversitesi
akademisyenlerinin görev aldığı proje, II.
Uluslararası Güvenilir Ürün Zirvesi ve
FeedtheFuture Ödül Töreni’nde “Beni Hafife
Alma İnovasyon” kategorisinde 1.’lik ödülü
almayı başarmıştı. (İHA)

BTÜ patent hakkını devraldı

Bursa’da bir şüpheli, yürüdüğü esnada yol kenarında
duran çöp kovasına bir süre bakıp içini boşalttı. Ardından
kovayı alan hırsız kayıplara karışırken, o anlar güvenlik
kamerasına yansıdı. ‘Bu kadarı da olmaz’ denilen hırsızlık
olayı, Osmangazi Yunuseli Mahallesi’nde yaşandı. Bir süre
çöp kovası etrafında dolaşan kişi, kovanın yanına gelip
içindeki malzemeyi boşalttı. Daha sonra kovayı alan
şüpheli kayıplara karışırken, kimsenin akıl sır
erdiremediği hırsızlık anı ise güvenlik kamerasına saniye
saniye yansıdı. (İHA)

Çöp hırsızı

Bursa’da bir aracın kaputuna sıkışan yavru kediyi
itfaiye ekipleri kurtardı. Yüzleri tebessüm ettiren
görüntüler ise kameralara anbean yansıdı.
Osmangazi Demirtaş Mahallesi’nde otomobile binen
kişi, kaputtan gelen sesler üzerine aracını durdurdu.
Kedi sesi geldiğini anlayan kişi durumu 112
Ekiplerine bildirdi. İhbar üzerine gelen itfaiye ekipleri
kaputu açıp kedinin olduğu yeri aradı. Seslerin
geldiği yere yoğunlaşan ekipler, yavru kedinin
üşüdüğü için kapalı alana girdiğini fark etti. Ekiplerin
yardımıyla çıkarılan kediye ilgi gösteren ekipler o
anları kameraya alırken, ortaya çıkan tablo yürekleri
ısıttı. (İHA)

Kedinin
yardımına
itfaiye koştu
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aGazete’de yayınlanan yazı, fotoğraf ve haberlerin
tamamı veya bir bölümü kaynak gösterilmeden
kullanılamaz.Gazetemizde yayınlanan köşe yazılarının
sorumluluğu köşe yazarına aittir.
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Gökhan ŞENYAVAŞ
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Ayra 224 Sitesi A Blok Nilüfer/BURSA
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Yönetim Kurulu Başkanı
Abdulkadir ALKAN

Yayın Sahibi

Tüzel Kişi Temsilcisi 
Genel Müdür

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Sayfa Sekreteri

Muhabirler

Yazar

REKLAM REZERVASYON
ilan@agazete.com.tr

UETS Adresi
25939-29942-81672
KEP Adresi
ademoglugayrimenkul.gazete@hs03.kep.tr

Muhammed İkbal ÖZERDEM

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik, Matbaacılık ve
Kağıtçılık A.Ş.
Osmangazi Mh. 3143 Sk. No: 6/2 Esenyurt/İSTANBUL
Telefon: 0212 886 171 94 - 95

DAĞITIM / TEMA 

BU GAZETE, BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYA SÖZ VERMİŞTİR.

yaziisleri@agazete.com.tr

sekreterlik@agazete.com.tr

DÜNKÜ ÇÖZÜMÜBULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   BULMACANIN   
ACİL NUMARALAR
Ambulans 112
Polis İmdat 112
Jandarma İmdat 112
Telefon Arıza 121
Su Arıza 185
Elektrik Arıza186
Doğalgaz Arıza 187
Yangın İhbar 112
AFAD 112
Sahil Güvenlik 112

EMNİYET
İl Emniyet Müdürlüğü 
0 224 270 50 00
Bölge Trafik Müdürlüğü
0 224 270 50 70
Trafik Zabıta Amirliği
0 224 211 07 92
Osmangazi Emniyet Müdürlüğü
0 224 270 51 66
Yıldırım Emniyet Müdürlüğü
0 224 361 50 64
Nilüfer Emniyet Müdürlüğü
0 224 270 51 07
İnegöl Emniyet Müdürlüğü
0 224 715 02 77
Çarşı Polis Merkezi
0 224 270 55 46
Çekirge Polis Merkezi
0 224 270 54 95
Nilüfer Polis Merkezi
0 224 270 51 61

BELEDİYELER
Büyükşehir Belediyesi
444 16 00
Nilüfer Belediyesi
444 16 03
Osmangazi Belediyesi
444 16 01

BURSA İL REHBERİ
BELEDİYELER
Yıldırım Belediyesi
444 16 02
İnegöl Belediyesi
0 224 715 10 10
Belediye Trafik
0 224 716 33 04

SAĞLIK
A. O. Sönmez Onk. Hastanesi
0 224 223 82 00
Acil Hızır Servis 112
Belediye Ambulans
0 224 716 11 55
Şehir Hastanesi
0 224 975 00 00
Dörtçelik Çocuk Hastanesi
0 224 275 20 00
Çekirge Devlet Hastanesi
0 224 294 81 00
Yüksek İhtisas Hastanesi
0 224 295 50 00
İnegöl Devlet Hastanesi
0 224 715 17 15
Diş Hastanesi
0 224 355 85 60
Kızılay Kan Merkezi
0 224 220 24 40
B.U.Ü. Tıp Fakültesi
0 224 295 00 00

ULAŞIM
BUDO 0 850 850 99 16
İDO                444 44 36
BURULAŞ     0 224 452 52 44
Türk Hava Yolları
0 850 333 0 849
THY Yenişehir Hava Limanı
0 224 781 80 15
THY Şehir Ofisi
0 224 233 51 44

KAYIP
Göç idaresinden almış

olduğum kimliğim 
(geçici koruma kimlik

belgem) 
Kaybolmuştur. 
Hükümsüzdür.

NASER SAYD TAHA
Yabancı Kimlik No:

99563128306

KAYIP
Göç idaresinden almış

olduğum kimliğim 
(geçici koruma kimlik

belgem) 
Kaybolmuştur. 
Hükümsüzdür.

AMİRA SALOUF
ALWAKİ

Yabancı Kimlik No:
99197474190

KAYIP
Göç idaresinden almış olduğum kimliğim 

(geçici koruma kimlik belgem) 
Kaybolmuştur. 
Hükümsüzdür.

MUHAMMED EL AHMED 
Yabancı Kimlik No:

99866337528

Trendyol Süper Lig'de oynanan MKE
Ankaragücü - Çaykur Rizespor maçı sonrası
Ankaragücü Başkanı Faruk Koca, hakem Halil
Umut Meler’e yumruklu saldırıda bulunmuştu.
Soruşturma kapsamında tutuklanan Faruk
Koca'nın ilk ifadesi ortaya çıktı.  
"AMACIM YÜZÜNE
TÜKÜRMEKTİ"
Soruşturma kapsamında, Faruk Koca,
savunmasında üzerine atılı suçlamayı kabul
etmediğini söyleyerek, "Hakemin verdiği yanlış
kararlar ve tahrik edici davranışlardan dolayı
bu olay gelişmiştir. Benim amacım hakeme

sözlü tepki gösterip, yüzüne tükürmekti. Bu
esnada hakemin yüzüne bir tokat attım. Benim
atmış olduğum tokat kırığa sebebiyet vermez.
Benim atmış olduğum tokattan sonra hakem
yaklaşık 5-10 saniye ayakta durdu, daha sonra
kendisini yere attı. Kalp rahatsızlığım
bulunması sebebi ile de beni olay yerinden
hemen uzaklaştırdılar” dedi. 
TUTUKLAMA KARARI
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, MKE Ankaragücü
Başkanı Faruk Koca ve şüpheliler Ş. Y. Ş. ile K.
Ç.'nin “kamu görevlisini yerine getirdiği kamu
görevi nedeniyle spor alanında kırık oluşacak

şekilde yaralamak” suçundan tutuklandıklarını
açıkladı.  
ÖLÜM TEHDİDİ
Öte yandan Süper Lig'in 15. haftasında önceki
akşam oynanan Ankaragücü - Çaykur
Rizespor maçının bitiş düdüğünün ardından
Ankaragücü Başkanı Faruk Koca’nın
yumruklu saldırısına uğrayan hakem Halil
Umut Meler'in ifadesi ortaya çıktı. Meler
ifadesinde "Faruk Koca, tüm hakem
arkadaşlarım ile bana 'Sizi bitireceğim' dedi.
Bana hitaben 'Seni öldüreceğim' dedi."
ifadelerini kullandı. (İHA)

KARA GECE 
Çaykur Rizespor
maçının ardından
hakem Halil
Umut Meler'e
yumrukla
saldıran MKE
Ankaragücü
Kulübü Başkanı
Faruk Koca, 
“Amacım yüzüme
tükürmekti”
dedi. Koca ve 
2 yönetici
tutuklandı.

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, MKE
Ankaragücü Kulübü Başkanı Faruk
Koca'nın saldırısının ardından tedavisi
Acıbadem Ankara Hastanesinde devam
eden hakem Halil Umut Meler'i ziyaret
etti. Bakan Yerlikaya hastane çıkışında
basın mensuplarına açıklamalarda
bulunurken,  “Temennimiz bir daha

sporda hiçbir şekilde şiddettin
olmaması. Sayın cumhurbaşkanımız
hakemimizi ziyaretimiz sırasında
telefonla aradı. Hakemimizle görüştü ve
geçmiş olsun dileklerini iletti. Süreci
takip ettiğini söyledi. Kınadığı belirtti.
Talimatlarını da bizlere iletti” ifadelerini
kullandı.  (İHA)

Erdoğan’dan
özel telefon 

Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı Mehmet Büyükekşi,
Ankaragücü Başkanı Faruk Koca ve beraberindekiler
tarafından saldırıya uğrayan Hakem Halil Umut Meler'i
hastanede ziyaret etti. Yaşanan olayın ardından EURO 2032
Avrupa Futbol Şampiyonası'nın Türkiye'den alınacağı iddia
edilmişti. Başkan Büyükekşi bu yönde gelen soruya; "EURO
2032'nin alınması gibi bir durum söz konusu değil.
Aleksandar Ceferin de aradı, yanınızdayız dedi." şeklinde
yanıt verdi. 
LİGLERİN DURUMU
Önceki gün yaşanan olayın ardından olağanüstü toplanan
TFF Yönetim Kurulu, Türkiye'de liglerin süresiz olarak
ertelendiğini açıklamıştı. Liglerin nasıl devam edeceğiyle ilgili
soruyu yanıtlayan Büyükekşi, "Yarın(Bugün) yönetim kurulu
toplantımız var. Tekrar toplantıda ligin nasıl devam
edeceğiyle ilgili detaylı bilgi vereceğiz. Kamuoyunu
bilgilendireceğiz." değerlendirmesinde bulundu.

EURO 2032
için destek

MKE Ankaragücü-Çaykur Rizespor maçı sonrasında ev
sahibi takımın başkanı Faruk Koca'nın, hakem Halil
Umut Meler'e yönelik
yumruklu saldırısına
dünya çapında tepki
gelmeye devam ediyor.
FIFA Başkanı Gianni
Infantino, Trendyol Süper
Lig'de MKE Ankaragücü
ile Çaykur Rizespor
arasında oynanan maç
sonrasında hakem Halil
Umut Meler'e yapılan
saldırıyı kınadı. Başkan
Infantino, açıklamasında, yapılan saldırının kabul
edilemez olduğunu belirterek, "Saha içi veya dışında,
futbolda, şiddete yer yoktur. Süper Lig'de MKE
Ankaragücü-Çaykur Rizespor maçı sonrası yaşananlar,
kabul edilemez. Bu tür eylemlerin, sporda ve toplumda
yeri yoktur." ifadelerini kullandı. (İHA)

FIFA’dan tepki
Yusuf ALKAN

Türkiye Spor Yazarları Derneği
(TSYD) Genel Başkanı Oğuz
Tongsir, yaşanan olaylara tepki
gösterirken, futbol dinamiklerini
yeni bir sayfa açmaya çağırdı.
TSYD’nin sitesinden bir açıklama
yayımlayan Tongsir, “Her
defasına lanetledik, kınadık. Ama
bir arpa boyu yol gidemedik.
Hiçbir önlem alınmadı, hiçbir şey
değişmedi. Futboldaki kaos ve
kavga sonunda hakem Halil
Umut Meler’in yüzünde patladı.
Artık yeter! Türkiye Spor
Yazarları Derneği olarak-
kendimize de pay biçerek- bu bir
milat olsun diyor ve düğmeye
basılmasını talep ediyoruz. Artık
Türk futbolunda yeni bir sayfa
açılmasını istiyoruz” ifadelerini
kullandı.

TSYD’den
sert tepki
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MUS-iLDER’DE
PERTAK ZAFERi

MUS-iLDER’DE
PERTAK ZAFERi
MUS-iLDER’DE

PERTAK ZAFERi
MUS-iLDER’DE

PERTAK ZAFERi
MUS-iLDER’DE

PERTAK ZAFERi
MUS-iLDER’DE

PERTAK ZAFERi
Bu yıl 11’ncisi gerçekleştirilen Muş İLDER Futbol turnuvasında Pertakspor Futbol takımı şampiyon oldu.
Yoğun katılıma sahne olan turnuvada Ali Gidiç ikinci, Dolunay Sentır da üçüncü sırada yer aldı. 

Zeynep ALKAN

Çınarönü Spor Tesisleri’nde gerçekleştirilen
turnuvada 16 takım mücadele etti. Kıran kırana
geçen karşılaşmaların ardından Pertakspor, Muş
İLDER Futbol Turnuvası’nın şampiyonu oldu.
İkinciliği Ali Gidiç elde ederken, Dolunay Sentır da
üçüncülüğü aldı. Ödül törenine son dönem
Başbakan Yardımcısı Hakan Çavuşoğlu, AK Parti
milletvekili Mustafa Yavuz, Yıldırım Belediye Başkanı
Oktay Yılmaz, CHP Bursa Büyükşehir Belediye
Başkan adayı Mustafa Bozbey, il ve ilçe başkanları ile
çeşitli STK başkanları ve çok sayıda protokol katıldı.  
HERKESİN YÜREĞİNE DOKUNDUK
Ödül töreninde bir konuşan Muş İLDER Başkanı
Mehmet Akif Bingöl, kuruldukları günden
itibaren yardımlaşma ve dayanışmaya yönelik insan
odaklı faaliyetler gerçekleştirdiklerini hatırlatırken,
“Yüreğine dokunabildiğimiz bir çocuk, bir genç bir
yaşlı kısaca bir insan, iyilik hareketi olarak kurulan
derneğimizin en büyük amacı olmaya devam ediyor.
Bu yıl 1071 Malazgirt Sultan Alpaslan adına
11’ncisini düzenlediğimiz bu futbol turnuvası
örnekliğinde  başta gençlerimiz olmak üzere
küçüğünden büyüğüne herkesin yüreğine
dokunmaya gayret ettik ve yüzümüzün akıyla
turnuvamızı güzel anılarla tamamladık. Turnuvanın
en büyük yükünü omuzlarında taşıyan yönetim
kurulu üyelerim, yol arkadaşlarımız olmak üzere,
turnuvamıza katılan yüzlerce sporcu
hemşerilerimize, sponsor firmalarımıza ve
şampiyonluk maçı ve kupa törenimize katılan
herkese teşekkür ediyorum” dedi  
“BİRLİK VE BERABERLİK ATMOSFERİ”
CHP Büyükşehir Belediye Başkan adayı Mustafa
Bozbey de Bursa’daki birlik ve beraberlik
atmosferinin kendisini mutlu ettiğini söylerken,
“Muş İLDER birbirinden güzel faaliyetleri ile örnek
derneklerden biri olmaya devam ediyor. Başkan
Mehmet Akif Bingöl’e ve yönetimine teşekkür
ediyorum. Turnuva geleneksel olarak sürmeli” dedi.
Son dönem Başbakan Yardımcısı, önceki dönem AK
Parti Bursa milletvekili ve TBMM İnsan Hakları
Komisyon önceki dönem Başkanı Hakan Çavuşoğlu
da, Muş İLDER’in düzenlediği futbol turnuvasının
birlik, beraberlik ve dayanışmayı artırdığı büyük bir
vefa örneğini de gösterdiğini söyledi.
AK Parti Bursa Milletvekili Mustafa Yavuz da, “Spor
barışın,  birlikte mücadele etmenin, kendini  ve
beraber yürüdüklerini tanımanın adıdır.
Gençlerimize spor yapmanın olanaklarını tanımak,
onlarla dayanışma içinde olmak çok önemlidir. Spor
barışın,  birlikte mücadele etmenin, kendini  ve
beraber yürüdüklerini tanımanın adıdır” ifadelerini
kullandı.
YILDIRIM SİZLERLE GÜZEL
Yıldırım Belediye Başkanı Oktay Yılmaz,
organizasyonun 11’ncisinimn yapılmasının önemine
değinirken, “Muş İLDER yönetim kuruluna gençlere
sağladıkları spor yaşantısı dolayısıyla teşekkür
ediyorum, Yıldırım sizlerle güzel” dedi.
ÖTKEN’DEN TEŞEKKÜR 
Üst üste turnuvada üçüncü kez mutlu sona ulaşan
Pertekspor’un Başkanı Engin Ökten de, “Takımımızı
üçüncü kez şampiyon yaparak bizi ve
hemşerilerimizi sevince boğan Hüseyin Durbak ve
Çetin Mete Hocamıza sonsuz teşekkür ediyorum”
ifadelerini kullandı.

Şampiyon olan Pertekspor Futbol takımı 

Turnuvanın ödül törenine katılan protokol mensupları 

Ödül töreninde AK Parti ve CHP’li belediye başkanları ve ilçe başkanları da hazır bulundu 

Furpa Marketler zinciri sahibi Fuat Alpaslan da şöhretler takımında forma giydi Şampiyona plaketini Muş İLDER Başkanı Mehmet Akif Bingöl verdi 
CHP Bursa Büyükşehir Belediye Başkan adayı Mustafa Bozbey, mücadele sınırlarını zorlayan iki futbolcu ile bir araya geldi.

Şampiyon Pertekspor kupasını AK Parti Bursa Milletvekili Mustafa Yavuz’dan aldı 

CHP Bursa Büyükşehir Belediye Başkan adayı Mustafa Bozbey 

Şampiyon
Pertekspor’un
Başkanı Engin
Ökten ve
çalıştırıcıları 

Final maçını oynayan takımlar Filistin katliamını protesto pankartı ile çıktı Muş-İLDER Yönetim Kurulu 

Muş İLDER Başkanı
Mehmet Akif BİNGÖL 

Mudanya Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Gıyasettin
Bingöl’e de katkılarından ötürü plaket takdim edildi. 
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TFF Başkanı Mehmet Büyükekşi, olağanüstü toplantı sonrasında
açıklamasında; “Sorumlu kulüp ve yöneticileri, en ağır şekilde
cezalandırılacaktır. Tüm liglerdeki maçları süresiz olarak erteledik” dedi.

TFF Başkanı Mehmet Büyükekşi, olağanüstü toplantı sonrasında
açıklamasında; “Sorumlu kulüp ve yöneticileri, en ağır şekilde
cezalandırılacaktır. Tüm liglerdeki maçları süresiz olarak erteledik” dedi.
TFF Başkanı Mehmet Büyükekşi, olağanüstü toplantı sonrasında
açıklamasında; “Sorumlu kulüp ve yöneticileri, en ağır şekilde
cezalandırılacaktır. Tüm liglerdeki maçları süresiz olarak erteledik” dedi.
TFF Başkanı Mehmet Büyükekşi, olağanüstü toplantı sonrasında
açıklamasında; “Sorumlu kulüp ve yöneticileri, en ağır şekilde
cezalandırılacaktır. Tüm liglerdeki maçları süresiz olarak erteledik” dedi.
TFF Başkanı Mehmet Büyükekşi, olağanüstü toplantı sonrasında
açıklamasında; “Sorumlu kulüp ve yöneticileri, en ağır şekilde
cezalandırılacaktır. Tüm liglerdeki maçları süresiz olarak erteledik” dedi.

TFF Başkanı Mehmet Büyükekşi, olağanüstü toplantı sonrasında
açıklamasında; “Sorumlu kulüp ve yöneticileri, en ağır şekilde
cezalandırılacaktır. Tüm liglerdeki maçları süresiz olarak erteledik” dedi.

ERDOĞAN’DAN KINAMA
Cumhurbaşkanı Erdoğan, MKE Ankaragücü-Çaykur
Rizespor karşılaşmasının ardından hakem Halil Umut
Meler'e yapılan saldırıya ilişkin sosyal medya
hesabından açıklamada bulundu. Erdoğan, “MKE
Ankaragücü-Çaykur Rizespor müsabakası sonrasında
hakem Halil Umut Meler’e yapılan saldırıyı kınıyor,
kendisine geçmiş olsun dileklerimi iletiyorum. Spor,
barış ve kardeşlik demektir. Spor şiddetle bağdaşmaz.
Şiddetin Türk sporunun içinde barınmasına asla izin
vermeyeceğiz" ifadelerini kullandı. 
GÖZALTINA ALINDILAR
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, hakem Halil Umut
Meler’e yönelik saldırı gerçekleştirilen Ankaragücü
Başkanı Faruk Koca'nın emniyet güçlerinin
gözetiminde hastanede tedavi gördüğünü, tedavi
sonrası gözaltı işlemlerinin yapılacağını açıkladı.
Bakan Yerlikaya ayrıca, hakeme saldırıda bulunan K.Ç
ve Ş. Y. Ş adlı şahısların Ankara Batı Cumhuriyet
Başsavcılığı'nın talimatı ile gözaltına alındığını bildirdi. 
SORUŞTURMA BAŞLATILDI
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, MKE Ankaragücü-
Çaykur Rizespor maçının hakemi Halil Umut Meler'e
yönelik saldırıda sorumluluğu bulunanlar hakkında
adli soruşturma başlatıldığını bildirdi. Bakan Tunç,
sosyal medya hesabından yaptığı paylaşımda, "MKE
Ankaragücü-Çaykur Rizespor karşılaşmasının
bitiminde maçın hakemi Halil Umut Meler'e yönelik
saldırının gerçekleştiği olaylarda sorumluluğu
bulunanlar hakkında gerekli adli soruşturma
başlatılmıştır” bilgisini verdi.  (İHA)

MKE Ankaragücü Kulübü Başkanı Faruk Koca, 1-
1 tamamlanan Çaykur Rizespor maçından sonra
hakem Halil Umut Meler'e sahanın içinde yumruk
attı. TFF Yönetim Kurulu, saldırı nedeniyle
olağanüstü toplandı. Toplantı sonrasında Türkiye
Futbol Federasyonu Mehmet Büyükekşi
açıklamalarda bulundu.

AŞAĞILIK 
SUÇUN ORTAĞI
FIFA kokartlı hakem
Halil Umut Meler’in
kendini bilmez canilerce
saldırıya uğradığını
vurgulayan Büyükekşi,

“Alçak saldırıyı yapanlar,
bunu sadece Halil

Umut Meler'e
yapmadılar.

Bu, Türk

futbolunun tüm paydaşlarına yapılmıştır. Bugüne
kadar hakemleri hedef gösteren herkes bu aşağılık
suçun suç ortağıdır. Halil Umut Meler'in sağlık
durumunu yakından takip ediyoruz. Değerli
hakemimize acil şifalar diliyoruz. Sorumlu kulüp
ve yöneticileri, en ağır şekilde cezalandırılacaktır”
dedi.
SAVAŞ DEĞİL ÖLÜM YOK
TFF Başkanı açıklamasında; "Tüm liglerdeki
maçları süresiz olarak erteledik. Futbol maçları bir
savaş değil, sonunda ölüm yok. Bütün takımlar
aynı anda şampiyon olamaz. Bunu hepimizin idrak
etmesi lazım. Herkesi sorumluluğa davet ediyoruz.
Artık yeter. Yeter diyoruz! Hakemler de insan.
Kimseye böyle vurulmaz. Türk futbolunun
değerini daha fazla düşürmeyin. Dünyaya Türk
futbolunu rezil etmeyelim. Yeter artık!" ifadelerini
kullandı. 

MKE Ankaragücü Halil Umut Meler'e
yapılan saldırı hakkında açıklama
yayınladı. MKE Ankaragücü Kulübü,
Çaykur Rizespor ile oynadıkları maçın
ardından yaşanan olaylar nedeniyle
spor camiasından özür diledi.
Kulüpten yapılan açıklamada, "MKE
Ankaragücü Kulübü olarak bu akşam
yaşanan hadisenin üzüntüsü

içerisindeyiz. Eryaman Stadı'nda
karşılaştığımız Çaykur Rizespor
karşılaşması sonrası yaşanan üzücü
olaydan dolayı Türk Futbol kamuoyun-
dan ve tüm spor camiasından özür di-
leriz." denildi. MKE Ankaragücü
Başkanı Faruk Koca, 1-1 biten maçın
ardından saha içinde hakem Halil
Umut Meler'e yumruk atmıştı. (İHA)

Ankaragücü
özür diledi!
Ankaragücü
özür diledi!
Ankaragücü
özür diledi!
Ankaragücü
özür diledi!
Ankaragücü
özür diledi!
Ankaragücü
özür diledi!

Kulüpler Birliği Vakfı, MKE Ankaragücü
Kulübü Başkanı Faruk Koca'nın hakem Halil
Umut Meler'e yaptığı saldırıyı kınadı. Vakfın

sosyal medya hesaplarından yapılan
açıklamada, "MKE Ankaragücü-Çaykur
Rizespor karşılaşmasının bitiminde maçın
hakemi Halil Umut Meler'e yapılan müessif
saldırıyı Kulüpler Birliği olarak asla kabul
edilemez buluyor ve kınıyoruz." denildi.
ŞİDDETİN KARŞISINDAYIZ
Açıklamada, "Sporda şiddetin her türlüsünün,
her kimden gelirse gelsin tereddütsüz
karşısındayız." ifadesi kullanılarak, şu
görüşlere yer verildi: "Şiddet olaylarının
önlenmesi için yapılması gerekenler
konusunda bütün adımları atmaya Futbol
kulüpleri olarak hazır olduğumuzu da bütün
paydaşlarımıza duyuruyoruz. Bu konuda
başlatılacak tüm girişimlerin parçası olacağız.
Başta Halil Umut Meler olmak üzere, tüm
hakem ve futbol camiasına geçmiş olsun
dileklerimizi sunuyoruz." (İHA)

Kulüplerden
kınama geldi

Anadolu Efes, Basketbol Süper Ligi'nin
11'inci hafta karşılaşmasında Fenerbahçe
Beko'yu sahasında 81-80 mağlup etti. Bu
sonucun ardından Efes, 10'uncu galibiyetini
elde ederken; Fenerbahçe ise 3'üncü
mağlubiyetini aldı. Sinan Erdem Spor
Salonu'nda oynanan karşılaşmaya
ev sahibi ekip; Darius Thompson,
Shane Larkin, Justus Hollatz, Ercan
Osmani ve Tyrique Jones İlk 5'iyle
başladı. Sarı-lacivertli ekibin ilk 5'i
ise Nick Calathes, Scottie Wilbekin,
Tarık Biberovic, Nigel Hayes-Davis
ve Johnathan Motley'den oluştu.
Dengeli başlayan karşılaşmanın ilk
5 dakikası Fenerbahçe'nin 11-10
üstünlüğü ile geçildi. Periyodun
ikinci yarısını daha iyi oynayan
Efes, ilk periyodu 24-21 önde
tamamladı. 

DAVIS ATAMADI
Son periyoda Calathes ve Sertaç Şanlı'nın
sayılarıyla giren Fenerbahçe, Şehmus
Hazer'in 3 sayılık isabetinin ardından
bitime 7.07 kala farkı 4'e indirdi: 72-68. Bu

dakikadan sonra oyundaki üstünlüğünü
hissettirmeye devam eden Fenerbahçe,
Hayes-Davis'ten bulduğu 8 sayıyla bitime 4
dakika kala farkı 1 sayıya kadar düşürdü:
77-76. Karşılaşmanın son 1 dakikasına ev
sahibi ekibin 81-80 üstünlüğü ile girildi.

Bitime 11 saniye kala
Thompson'ın üç sayılık atışında
ev sahibi ekip isabet bulamayınca
son hücum sarı-lacivertlilere
kaldı. Hayes-Davis, bitime 1
saniye kala denediği 3 sayılık
atışta isabet bulamayınca Anadolu
Efes karşılaşmadan 81-80 galip
ayrıldı. Fenerbahçe Başkanı Ali
Koç, Anadolu Efes - Fenerbahçe
Beko karşılaşmasını tribünden
takip etti. Sarı-lacivertli kulübün
başkanı bu önemli karşılaşmada
takımı yalnız bırakmadı. (İHA)

Anadolu Efes Fener’i devirdi
Yusuf ALKAN

Daha önceki genel kurulda da aday olan
Bekir Ön, Bursaspor Kulübü’nde mevcut 2.
Başkan Metin Genç’in de hazır bulunduğu
toplantıda adaylığını resmen açıkladı.
Bursaspor’da yönetimin geçen hafta yaptığı
çağrıya ilk karşılık veren Bekir Ön oldu. Son
genel kurulda da adaylığı söz konusu olan ve
son anda yapılan görüşmeler sonrası
adaylığını geri çeken Bekir Ön, yeşil-beyazlı
kulübün 2.Başkanı Metin Genç’in de hazır
bulunduğu toplantıda aday olduğunu
açıkladı…

MİSYON TAMAMLANDI
Recep Günay’ın misyonunu tamamladığını
ve yönetimin kongre kararı almasını
beklediğini ifade eden Ön, transfer tahtasının
açılmasıyla ilgili de ne gerekiyorsa yapacağını
söyledi… 2. Başkan Metin Genç de, 2 adayın
daha yarın kulübe geleceğini belirterek,
“Onların görüşleri doğrultusunda kongre
tarihini belirlemek istiyoruz. Kulübün bir
işleyişi var. Adayların talepleri doğrultusunda
kulübün de yönetimsiz kalmayacağı şekilde
bir karar alacağız” dedi. Öte yandan dün de
Raşit Barışıcı kulübe giderek adaylığını
duyurdu.
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